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0 mazDa AVTOHISA KRŽIŠNIK Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi 
tel: 03 56 64 729 fax: 03 56 68 359 
www.avtohisa-krzisnik.si

Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Mazda, prodaja rabljenih vozil, avtokleparstvo, avtoličarstvo, mešanje barv, rent-a-car, najem avtodoma

e Mazda RX-8!

Velika izbira novih in rabljenih vozil

Mazda ima 3-letno garancijo na motor in dele, 12 letno na preijavenje in 3 letno na lak in 10-letno Mazdino Mobilno Pomoč v 36 evropskih 
državah! Seveda brez doplačilaiUradna poraba goriva oglaševanih modelov od 4,5-11,2 l/100km; uradna emisija C02 119-284 g/kg

integrala
Avtobusni promet in turizem Zagorje d.o.o.

TURISTIČNA AGENCIJA 
Cesta zmage 4. 1410 Zagorje 

Telefon: 03/ 56 55 108. 56 55 112 Fax : 03/ 56 55 104
E-mail: integral zagorie@siolnet internet: http: /vvvvvv. integral-zagon e. s i

TEČAJI TUJIH JEZIKOV ZA VSE STAROSTI.

LAHKIH NOG NAOKROG:
- PORTUGALSKA IN ŠPANIJA,

- TURČIJA, GRČIJA, BOLGARIJA,
- IRSKA IN ŠKOTSKA...

TUDI LETOS VAS VABIMO:
- NA JADRAN (možni letalski prevozi),

- V EVROPSKE PRESTOLNICE (London, Pariz. Amsterdam...), 
- V KAIRO IN NA KRIŽARJENJE PO NILU...

BATERIJE SI LAHKO POLNITE V SLOVENSKIH 
ZDRAVILIŠČIH!!!

ISLANDIJA 2004 doživite polnočno sonce in se okopajte v topli vodi 
na prostem!

PRI NAS TUDI POTOVANJA V ZADNJEM HIPU!!!

SVEŽE IN VROČE: 
KATALOGI POLETJE 2004

Avtobusni prevozi, prevozi z minibusi.

TAXI SLUŽBA NON STOP: 041 633 107 
in 041 616 348.

POČITNIKUJTE Z NAMI, MI ZA RAZLIKO VEMO, KAM VAS 
POŠILJAMO.

POTOVALNI BON:
INTEGRAL O VI DARILNI boni NA JL EP S E DARILO OB RAZLIČNIH 

PRILOŽNOSTIH!
ODPIRALNI C AS: Agencija Zagorje:

PONEDELJEK PETEK 06:00 16:00 
SOBOTA09:00 12:00

Agencija Trbovlje: PONEDELJEK PETEK07:30 12:30 in 16.00 18:00 
SOBOTAOS:00 12:00

So potovanja in so potovanja z Integralom.

'WEISS
' ■ ‘j Cijap

DIGI AKCIJA !!! 10.5. do 31.5. 2004 AKCIJA !!!

FOTOGRAFIJE IZ DIGITALNIH MEDIJEV SAMO 50.-
I

ZDELAVA FOTOGRAFIJ IZ FILMOV V POL URE !!! 
DIGITALNI FOTOAPARATI NAJNIŽJE CENE !!!

PRODAJA NA KREDIT: 3-24 OBROKOV !!! UREDIMO V POL URE !!!
ODPRTO: NON-STOP 8-19h, SOBOTA 8-12h 

TEL: 03/56 34-115

IZPUŠNI LONCI IN CEVI
PROIZVODNJA IN MONTAŽA

MARN VRANSKO 18B, 3305 VRANSKO 
106. mobi: 041 508 655



OSREDNJA
KNJIŽNEGA

CELJE

NAMESTO UVODNIKA
ŠE EN ATENTAT NA OKOLJE?

Če pomislimo, kakšen zrak dihamo in koliko je že v zemlji težkih kovin, 
koliko nas zastrupljajo na vseh koncih, je takole pripravno odlagališče 
kosovnih odpadkov pravzaprav malenkost.

Vendar je to občinski problem in ne moremo se znebiti občutka, da tudi 
ta podaljšek države ravna prav tako mačehovsko, kot država. Občani odlagajo 
na taka odlagališča vse mogoče, tudi dele strojev, motorjev, ki vsebujejo 
morda še olja. Tla, kjer je konkretno tole odlagališče, so čisto porozna in 
kar se odcedi, steče direktno v ribnik... Kaj pa ribiči?

Ne bi morda pristojni na občinski ravni razmišljali tudi posledično, 
ekološko in v bodoče določali primernejšo lokacijo, predvsem z 
nepropustnimi tlemi?

Besedilo in slika MM

KAZALO

KJE JE KAJ
4 POLEMIKA OKROG 

ALTERNATIVNIH GORIV SE
NADALJUJE

5 EVROPA SE NAM JE
PRIDRUŽILA

10 INTERVJU Z ALENKO 
PAULIN

14 SREČANJE Z ŽUPNIKOM 
DORIJEM

24 RALLY: POSADKA AK 
ZASAVJE

25 NOVI ZVEZDI - ASTRA IN 
SLOVENIJA

OPRAVIČILO:
V prejšnji številki se nam jc na 3.strani 

prikradel tipkarski škrat. Noje pa bila zato 
na sliki na naslovnici vsekakor simpatična 
in ne simpatičan Petra, za kar seji seveda 
opravičujemo.

ZASAVCA izdaja Zasavc d.o.o, Cesta 20. julija 2.c, 1410 
Zagorje ob Savi, tel.: 56-64-250, fax: 03/56-64-494, komerciala: 
040/267-411, email: z.asavc@email.si.

V.D.: Peter Ravnikar. Glavni odgovorni urednik: Mojmir 
Maček. Uredniški odbor: Peter Motnikar, Fanči Moljk (Miš maš), 
Marta Hrušovar, Anton Šutar, Marjan Šušteršič. Redakcija se 
zaključuje ob ponedeljkih ob 12. uri.

Prodaja in trčenje: tek: 03/56-64-166. 56-64-250, fax: 03/56- 
64-494. 040/267-411. Tisk: Tiskarna Gracer, Celje. Tiskano dan 
pred izidom v nakladi 1100 izvodov.

Naslov uredništva: Zasavc, Cesta 20.julija 2.c, 1410 Zagorje 
ob Savi, tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494. Zasavc 
je štirinajst-dnevnik, izhaja ob četrtkih. Letna naročnina znaša 
5.832,00 SIT, 1. polletje 2.916,00 SIT, 1. tromesečje 1.215,00 SIT, 
naročnina za tujino 77,50 EUR ali druga valuta v protivrednosti. 
V ceno je vračunan 8.5% DDV.

Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po 
obračunskem obdobju. Nenaročenih rokopisov in fotografij ne 
honoriramo in ne vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis 
člankov ni dovoljen._________________________________

13. veliki traven 2004



FUNSTERC

11.SEJA OBČINSKEGA 
SVETA HRASTNIK

lani občinskega sveta 
V^/Hrastnik so se aprila 

sestali na 11.seji občinskega 
sveta, kjer so se prebijali skozi 
12.točk dnevnega reda. Uvodoma 
so se seznanili z letnim poročilom 
Komunalno stanovanjskega 
podjetja Hrastnik, ki ga je 
predstavila direktorica Nives 
Venko. Družba je ustvarila 
bilančni dobiček nekaj več kot 
milijon tolarjev, ki bo razporejen 
med zakonske rezerve družbe. 
Nekateri svetniki, predvsem iz 
vrst opozicije, so v razpravi 
menili, da je v družbi že preveč 
delavcev zaposlenih v režiji, prav 
tako pa so menili, da ni prav, da 
so lani zaposlili dva nova delavca. 
Po njihovem nove zaposlitve

vplivajo na ceno storitev dmžbe, 
kar nenazadnje občutijo občani, 
ko dobijo položnice. V naslednji 
točki, kjer so svetniki obravna
vali poročilo predsednice 
Nadzornega odbora občine 
Hrastnik Viktorije Avbelj, so se 
svetniki zadržali skoraj eno uro. 
Člani nadzornega odbora so 
namreč ugotovili, daje občinska 
Direkcija za prostor, okolje in 
javne gospodarske službe kršila 
Zakon o javnih naročilih. 
Omenjena Direkcija, ki jo vodi 
Tomaž Sihur, je po njihovih 
ugotovitvah za izvajanje zimske 
službe v obdobju od IS.novembra 
2002 pa do 15.marca 2003 z 
izvajalcema Pavčnik d.o.o. Dol 
pri Hrastniku in Komunalno

stanovanjskim podjetjem 
Hrastnik sklenila pogodbo brez 
javnega razpisa. V Nadzornem 
odboru so si bili enotni, da gre za 
kršitev zakona, ne pa o tem, ali 
gre za hujšo ali lažjo kršitev. V 
primeru, da gre za hujšo kršitev, 
je namreč Nadzorni odbor občine 
dolžan o kršitvah obvestiti tudi 
Računsko sodišče Slovenije. Kot 
nam je po seji povedala 
predsednica, bo to storila, saj v 
nasprotju s preostalimi člani 
Nadzornega odbora meni, da gre 
za hujše in ne lažjo kršitev 
Zakona o javnih naročilih in je 
prav, da se o tem obvesti tudi 
ustrezne državne institucije, ki 
bodo zadevo podrobneje 
raziskale. Nekateri opozicijski 
svetniki so v razpravi menili, da 
je potrebno nepravilnostim priti 
do dna in kršitelje tudi kaznovati, 
če gre za škodljive posledice na

MNENJE OBČINSKEGA ODBORA SDS 
TRBOVLJE O UPORABI 

ALTERNATIVNIH GORIV

občinski proračun, medtem ko so 
se nekateri drugi menili, da ni 
potrebno o tem obveščati 
državnih institucij in na tak način 
prati umazano perilo izven meja 
občine.

Svetniki so odločali tudi o 
prekinitvi pogodbe s kabelskim 
operateq em v občini, saj j e le ta s 
spremembo zakonodaje postala 
brezpredmetna. Po razpravi pa so 
se na pobudo nekaterih, ki jo je 
povzel župan Miran Jerič odločili, 
da o prekinitvi omenjene pogodbe 
še ne bodo odločali, saj je 
potrebno še pred tem oceniti 
koliko je v izgradnjo Kabelsko 
razdelilnega sistema vložila 
občina, poskušali pa bodo 
zaščititi tudi interese občanov, saj 
je Elstik edini kabelski operater 
v Hrastniku in se bojijo, da bi se 
cene njihovih storitev tudi zato, 
ker ni konkurence, zviševale.

-------------------------------------------- (I.G.)
Zasavja. Svoje predstavnike imajo v odboru 
za javno upravo, gospodarstvo in obrambo.

(I.G.)

"VTa podlagi predstavitve uporabe 
alternativnih goriv Cementarne 

Trbovlje, odgovorov na zastavljena vprašanja 
ter negotovosti najbolj ogroženih občanov, so 
v občinskem odboru SDS Trbovlje za medije 
izoblikovali še svoja stališča. Kot prvo menijo, 
da podj etj a ne morejo dosegati višji profit na 
račun večje obremenitve okolja in s 
slabšanjem kakovosti življenja v Trbovljah in 
v Zasavju. Nadalje menijo, da je vse meritve 
vplivov na okolje in ljudi, ki se bodo izvajale 
v cementarni in okolici, potrebno jasno 
določiti in izvajati že pred začetkom 
poskusnega sežiga alternativnih goriv. Le na 
takšen način bomo dobili prave pokazatelje v 
kolikšni meri se je stanje spremenilo in 
kakšna je dodatna obremenitev okolja. 
Meritve pa morajo izvajati neodvisne, 
strokovne in tehnično usposobljene institucije. 
V primeru, da bodo meritve vplivov uporabe 
alternativnih goriv na okolje ugodne in bo 
cementarna zaradi tega dosegala višji dobiček 
je potrebno opredeliti način porazdelitve dela 
dobička tistim, ki so do tega zaradi vpliva 
proizvodnje upravičeni rente.

Sicer pa v SDS Trbovlje pozitivno 
ocenjujejo zagotovila vodstva cementarne, da 
bo izvedlo celovito ekološko sanacijo in 
pridobilo dovoljenje skladno s strogimi 
okoljskimi standardi evropske unije, ter da se

bo le-tega pri svojem poslovanju tudi držalo. 
Po njihovem mora biti skrb za okolje 
pomemben element pri poslovnih odločitvah, 
saj je dolina že sedaj precej obremenjena s 
tega vidika. Zato je potrebno izvesti celovito 
presojo vplivov dosedanje industrijske 
proizvodnje na okolje in zdravje ljudi. Na 
podlagi te presoje pa ugotoviti kolikšna 
obremenitev je še sprejemljiva za okolje in 
ljudi v Trbovljah. Pri tem upajo, da 
"Energetska dolina" ne bo postala "Dolina 
jedrskih in drugih odpadkov".

Konec aprila pa so imeli člani te stranke 
na Čečah letno konferenco, kjer so zaradi 
poteka mandata izvolili novo vodstvo. 
Predsednik občinskega odbora bo še naprej 
Slavko Kmetič, v izvršilni odbor pa so bili 
imenovani: Branko Bunta, Aleksandra Forte, 
Janez Janc, Janez Kmetič, Marko Prosenc, 
Stane Šimunič, Zvone Skrabar in Mitja 
Vozelj. "Ugotovljeno je, da postaja naša 
stranka v Trbovljah vse bolj prepoznavna, s 
svojim delom pa dosega tudi nekatere 
pozitivne rezultate, posebej pri zaposlovanju, 
skrbi za boljši standard upokojencev, delavcev 
in mladih," so zapisali v izjavi za javnost. Na 
letni konferenci je bila podana tudi 
informacija o vladi v senci. Menijo, da je 
razveseljivo, da v posameznih resorjih 
sodelujejo tudi strokovnjaki iz Trbovelj in

SPOROČILO ZA MEDIJE

V Zagorju se piše novo, turistično 
poglavje zagorske zgodbe o uspehu. 
Govorilo bo o tem, kako pripeljati tujca v 
Zagorsko dolino, z namenom, užiti darove, 
kijih ponuja Zagorje in naša zelena dežela 
Slovenija.

V vzajemni turistični viziji so svoj 
motiv našli (po abecednem vrstnem redu) 
Gostišče s prenočišči Vidrga, Hotel Kum, 
Hotel Medijske Toplice, Hotel Trojane, 
Integral Zagorje in Planinski dom na 
Zasavski Sveti gori. Projekt podpirata 
Občina Zagorje ob Savi in Regionalni 
Center za Razvoj ter vodilna zagorska 
podjetja.

Pred kratkim ustanovljena projektna 
skupina v sestavi Maje Pavšek, Sebastjana 
Žiberta, Braneta Pavška in Igorja Grošlja 
bo to zgodbo pripeljala do srečnega konca 
in zgradila osnovo za njena mnogotera 
nadaljevanja. Začetek je obetaven, poln 
mlade energije, ki bo skozi čas dobila krila.

Sodelujoči pravijo, pokažimo tudi 
drugim, kaj lahko ponuja naša dolina in z 
veseljem bodo sprejeli in užili njene 
dobrote.

NAPOČIL JE ČAS URESNIČITVE 
SKUPNIH SANJ!!!
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LDS OO TRBOVLJE - AKTIVNOSTI
nPrbovlje, 05. 05. 2004. Liberalna demokracija OO Trbovlje je na novinarski konferenci predstavila svoje aktivnosti v 
X Državnem zboru, ki so pomembne za Trbovlje, listo kandidatov za volitve v parlament EU in perečo občinsko problematiko. 

Poleg Zorana Gračnerja, predsednika in Aleša Bergerja, podpredsednika LDS Trbovlje, sta informacije podala še Matic Knez, 
predsednik Mladih LD in Mici Juraja, predsednica Sivih panterjev, upokojencev, ki delujejo znotraj LDS.

Zoran Gračner je poudaril 
dobro sodelovanje politike in 
gospodarstva, kar je povzročilo 
spremembe glede postopnega 
zapiranja rudnika RTH. Tako 
se bo postopno zapiranje 
pričelo šele leta 2009 namesto 
prej določenega leta 2007 in bo 
trajalo do leta 2015.

Predlagatelj sprememb je 
bila, kot je zatrdil Zoran 
Gračner, LDS OO Trbovlje. 
Pobuda je na ministrstvu za 
energetiko naletela na 
odobravanje. Argumenti za 
takšno odločitev so bili sledeči: 
20 milijonov ton zalog 
premoga, izgradnja naprave za 
razžvepljevanje in reševanje 
problema brezposelnosti v 
Trbovljah.

Kot je dejal Aleš Berger, je 
bil zakon o zapiranju rudnika 
sprejet leta 2000. Vzrok za 
sprejetje zakona je bil 
referendum, ki je onemogočil 
gradnjo TE-TO 3. Rezultat 
referenduma je vplival na 
situacijo v samem rudniku in 
na stanje v celi občini. 
Zapiranje rudnika v tako 
kratkem času zahteva veliko 
sredstev. Vprašljivo je postalo 
načrtovano razporejanje viška 
delavcev na druga delovna 
mesta v druga podjetja. 
Resorna ministrstva in 
ministrstvo za finance ter 
poslanci LDS iz področja 
Zasavja, ki delujejo v 
državnem zboru, so se 
dogovorili za podaljšanje 
postopnega zapiranja rudnika 
RTH do leta 2009 oziroma 
2015. Na RTH bodo tako lažje 
speljali zastavljene naloge, 
oziroma socialno kadrovske 
programe. To pomeni, da bo 
ta odločitev vplivala tudi na 
spremembe v samem zakonu o 
postopnem zapiranju RTH. 
Sprememba zakona je trenutno

v koalicijskem usklajevanju.
Od leta 2000 se je število 

zaposlenih v RTH zmanjšalo 
za 350 ljudi od tega je bilo 
251 upokojitev. Po letu 2012 
bo lažje izpeljati prerazpore
janje viška delovne sile, saj bo 
takrat veliko delavcev izpolnje
valo pogoje za upokojitev.

Matic Knez, predsednik 
Mladih LD, je prisotne 
seznanil s praznovanjem 
praznika EU, ki je uradno 9. 
maja. V Trbovljah, na tržnici, 
bo v ta namen potekal program 
že 8. maja. Mladi bodo na 
stojnici obiskovalcem ponudili 
propagandni material. 
Trboveljčani bodo 17. maja 
lahko v živo spoznali 
kandidate LDS in enega 
kandidata iz vrst DeSUS-a, ki 
so na listi za volitve v evropski 
parlament. Slavko Gaber pa 
bo 19. maja predaval v 
Delavskem domu o bolonjski 
deklaraciji.

Mici Jeraja, predstavnica 
odbora Sivih panterjev, je 
poudarila, da bo naj večja 
prireditev 22. maja, ko bodo 
imeli člani odbora Sivih 
panterjev srečanje članov iz 
cele Slovenije. Sivi panterji 
bodo za prireditev pripravili 
bogat kulturni in zabavni 
program. Kot je dejala, naj bi

bili nekateri segmenti 
programa še skrivnost. 
Slavnostni govornik na njihovi 
prireditvi bo predsednik vlade 
Tone Rop. V Trbovljah se bosta 
v omenjenih dneh, kot sta 
obljubila, oglasila tudi ministra 
Anton Grizold in Vlado 
Dimovski.

V nadaljevanju tiskovne 
konference je Zoran Gračner 
spregovoril o delo svetnikov 
LDS v trboveljskem občinskem 
svetu. Menil je, da so dnevni 
redi, za seje občinskega sveta, 
preobsežni. Premalo je bilo 
letos sej občinskega sveta 
(dve). Sicer pomembna 
tematika, ki je zajeta na 
dnevnih redih, se zaradi 
preobsežnosti ne more 
kvalitetno obravnavati. Zato je 
na zadnji, 13. seji občinskega 
sveta prišlo do umika devetih 
točk dnevnega reda. Tako se 
je zavlekel sprejem zaklju
čnega računa za leto 2003, kot 
tudi, za občane zelo pomembna 
stanovanjska problematika.

Poseben problem v 
Trbovljah je brezposelnost. 
Trenutno je na Zavodu za 
zaposlovanje prijavljeno 1507 
oseb ali 18,8%. To je 
nadpovprečno v primerjavi z 
brezposelnostjo v Sloveniji in 
tudi v primerjavi z sosednjima

13. veliki traven 2004

občinama Hrastnikom (16,5%) 
in Zagorjem (10%). Po 
mnenju LDS OO Trbovlje, bo 
potrebno okrepiti energetsko 
dejavnost v Trbovljah in 
posnemati primer Peka, ki je 
prešel iz državnega okvirja v 
lokalno domeno, kar je bila, po 
besedah Zorana Gračnerja, 
zasluga LDS-a OO Trbovlje in 
predstavlja uspešen, poskusni 
projekt v Sloveniji. Zelo 
dobrodošla, za omilitev 
problema brezposelnosti v 
Trbovljah, je tudi pobuda 
države, ki je razpisala »Lokalni 
zaposlitveni program« . Na 
podlagi teh razpisov, oziroma 
programov, naj bi se občutno 
zmanjšalo število brezpo
selnih. V Trbovljah bo potre
bno razmisliti tudi o iskanju 
možnosti za zaposlitev, ki se 
odpirajo v bližini Zasavja. 
Takšen primer lahko pomeni 
nov proizvodni program 
novomeškega Revoza. Obsta
jajo možnosti, da bi del nove
ga proizvodnega programa 
namestili v Trbovljah.

Proizvodni objekt, ki ga bo 
začela graditi hrastniška 
steklarna, bo omogočil 210 
novih zaposlitev, tudi za 
Trboveljčane.

Velike trgovske hiše so zelo 
agresivne, ko gre za odpiranje 
novih trgovskih objektov v 
Zasavju. Spar, Merkur in ostali 
veliki trgovci želijo v 
Trbovljah, kot drugje po 
evropskih mestih, postaviti 
svoje objekte. V LDS menijo, 
da za vse ne bo prostora. 
Predvsem nasprotujejo takšni- 
m investicijam in investitorjem 
ki ne bodo ponudile možnosti 
za izvajanje investicij 
domačim gradbenikom.

IVLAÄ
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PODJETJE EVJ ELEKTROPROM 
HITI NAPREJ

"F^isovško podjetje EVJ Elektroprom je v svojih prostorih minuli teden 
J^.pripravilo tiskovno konferenco, na kateri so novinarjem spregovorili lastnik 

in direktor podjetja Janez Vidmar, pravnica Katarina Ahac in Romana Ranzinger.

V uvodu je bil organiziran ogled novih 
prostorov (v stavbi nekdanjega Tapija) v 
doslej neizkoriščenem drugem nadstropju, 
kjer je svoje mesto dobil velik razstavni 
salon kopalnic, razstavljene pa so tudi talne 
in stenske obloge. Gre za razširjeno 
ponudbo, kjer bo poleg nakupov omenjenih 
artiklov ponujen tudi neke vrste inženiring 
za adaptacijo in izgradnjo kopalnic, obnovo 
streh in oken ter drugo. Tudi sicer v tem 
podjetju, kjer ima trgovinska dejavnost 
pomemben delež pri prihodku, ki se je glede 
na leto 2002, lani povečal za 25 % (na 
1.938.000.000 tolarjev), veliko pozornosti 
posvečajo kompletni ponudbi. Če 
poenostavimo- če v njihovem trgovskem 
centru kupite pralni stroj, vam nudijo še 
prevoz do doma, priklop le-tega ter odvoz 
starega.

Tudi za letošnje leto pa Vidmar 
napoveduje povečanje prihodkov na nekaj 
čez 2 milijardi tolarjev ter čistega dobička 
nekje med 60 do 80 milijonov tolarjev. Sicer 
pa je ta čas v podjetju zaposlenih že 140 
delavcev. Lani je tako delo dobilo 17 oseb, 
do letošnjega maja pa še dodatnih šest. 
Predvsem na področju trgovine, strojnih in 
elektro instalacij, projektive, zaposlili pa so 
tudi geodeta. Načrtujejopaše vsaj dve novi 
zaposlitvi. Kljub temu, da podjetje vsako leto 
zaposli nekaj novih delavcev, kar ni prav 
pogost pojav v Zasavju, pa pri pridobivanju 
subvencij za nove zaposlitve niso najbolj 
uspešni, ali drugače povedano, do teh 
sredstev skorajda ne morejo priti. Doslej so 
pridobili subvencije le za dva delavca. 
Pravilnik o izvajanju ukrepov aktivne 
politike zaposlovanja, kot ugotavlja Vidmar, 
je namreč spisan tako, da kljub temu, da neko 
uspešno podjetje zaposli večje število novih 
oseb, ni hkrati tudi prejemnik subvencij. 
Država po njegovem enostavno ne zna ali 
noče motivirati uspešnih podjetij. 
Subvencionira pa npr .tiste, ki zaposlujejo 
za določen čas, za to dobijo denar, potem pa, 
ko določen čas poteče, pa se tisti delavci, 
za katere so pridobili subvencije, znajdejo 
znova na cesti. Mimogrede, EVJ je lani 
zaposlil kar nekaj delavcev, ki so delali v 
družbah, ki so šle v stečaj, ker pa niso bili 
dolgotrajni presežki, niso ustrezali pogojem

za subvencije.
Tako kot nekaj prejšnjih let, tudi letos 

načrtujejo nekatere (kratkoročne) investicije. 
Lani so veliko investirali v kabelsko 
razdelilni sistem, v sam objekt upravne 
zgradbe in trgovine, bar Sedmice, 
računalnike, pohištvo- skupaj za 195 
milijonov tolarjev. Letos pa želijo zgraditi 
večje parkirišče z mehanično delavnico za 
tovornjake in priklopnike. Le-teh naj bi bilo 
desno ob dovozni cesti v obrtno cono iz 
zagorske smeri, približno sedemindvajset ter 
še toliko za osebna vozila. V ta namen morajo 
odkupiti še nekaj manjkajočega zemljišča 
(v lasti imajo že 5.000 kv.metrov primernega 
zemljišča), nekaj od Rudnika Zagorje v 
zapiranju ter od občine Zagorje. Tovrstni 
dogovori pa so ponavadi dolgotrajni, zato v 
Elektropromu niso mogli napovedati točnega 
začetka gradnje tega, po besedah direktorja 
Vidmarja, potrebnega objekta. Urejenih 
parkirnih površin namreč v občini 
primanjkuje. Vidmarje še omenil, da se z 
Rudnikom Zagoq'e v zapiranju dogovarjajo 
tudi za prevzem upravljanja rudarskega 
muzeja, ki bi ga po prevzemu ogrevali ter 
seveda opravljali tudi vodene oglede, za kar 
po njegovem že imajo tudi ustrezen kader. 
V neposredni bližini muzeja naj bi kasneje 
zgradili še gostinski objekt, z za rudarske 
kraje značilno kulinarično ponudbo. 
Mimogrede je še omenil, da se je pred časom 
zanimal za nakup gostinskega objekta 
Marela v Kisovcu, ki ga bodo, kot je znano, 
že v kratkem porušili. Zanikal paje, dabi se 
on ali podjetje zanimal za nakup hotelskega 
kompleksa Medijske toplice.

V kratkoročnih načrtih imajo še 
investicijo v izgradnjo kotlovnice na 
biomaso za potrebe EVJ Centra. Z 
instalirano močjo enega megavata bi namreč 
zadostovala tudi za potrebe ogrevanja 
objektov v lasti EVJ. Kot energent naj bi 
uporabljali odvečno gozdno biomaso iz 
okoliških gozdov ne pa industrijske, ki jo 
pretežno uporabljajo druge. Na ta način bi 
bili očiščeni tudi gozdovi. Naložba v 
kotlovnico naj bi znašala okoli 200 milijonov 
tolarjev. Vidmarje ob koncu povedal še, da 
je razočaran nad Regionalnim centrom za 
razvoj, kjer imajo za propagandne in

Iz tiskovne konference (Jure Nagode)

informativne dejavnosti namenjenih 40 
milijonov, lokalna televizija ETV, ki deluje 
v okviru podjetja EVJ, pa iz tega naslova 
prejema le nekaj tisoč tolarjev mesečno.

Igor Goste

NEKDANJI PROSTORI 
LISCE BODO ZNOVA 

OŽIVELI
X 7 prostorih Gostišča Kum je v 

T ponedeljek, 3.maja potekala 
tiskovna konferenca, kjer so predstavili 
obratovanje novega proizvodnega obrata 
družbe Fori d.o.o.

“Za selitev proizvodnje iz Velenja in 
Slovenj Gradca smo se odločili zaradi 
utesnjenosti, obrat zagorske Lisce pa smo 
izbrali potem, ko smo več kot pol leta 
neuspešno iskali lokacijo v Šaleški dolini 
in na Koroškem,” sta med drugim povedala 
prokurist podjetja Mitja Forštner in 
pomočnik direktorja Srečko Čemjak, ki sta 
postregla s podatkom, da bodo v ureditev 
prostorov in prenos tehnologije vložili prek 
milijona evrov.

“Za zagorsko lokacijo smo se ob veliki 
naklonjenosti občinske uprave odločili 
tudi zaradi tega, ker je Zagorje nekako 
zgodovinska baza slovenske kovinsko 
predelovalne industrije in zato lahko 
računamo z zadostnim številom 
kvalificiranih kadrov,” je povedal Čemjak. 
Družba Fori se bo v zagorskem obratu 
preobrazila v samostojno družbo, ki naj bi 
konec leta 2005 zaposlovala že okoli 90 
delavcev. Sicer pa omenjena družba sodeluje 
s petimi večjimi kupci, med njimi tudi z 
Bosch Siemensom hišni aparati iz Nazarij, 
za katere bo Fori v Zagorju izdeloval 
ogrevala. V teh težkih časih selitev družbe 
na 3000 kvadratnih metrov uporabnih 
površin predstavlja velik uspeh za zagorsko 
občino in vodilne na čelu z županom 
Matjažem Švaganom, za družbo Fori pa 
izziv, ki bo ob preverjeni marljivosti 
zagorskih delavk in delavcev zagotovo uspel.

Peter Motnikar



REGIONALNI TEHNOLOŠKI 
CENTER ZASAVJE d.0.0.

Grajska pot 10, 1430 Hrastnik 
e-mail: info@rtcz.si

celovita ponudba 
internetnih rešitev 

tudi v zasavju
PONUDBA CELOVITIH SPLETNIH REŠITEV ZA ZASAVSKA MALA IN 

SREDNJA PODJETJA, SAMOSTOJNE PODJETNIKE, ZAVODE, 
DRUŠTVA, TURISTIČNE ORGANIZACIJE...

BREZPLAČEN PREIZKUSNI PAKET (3 mesece)

ZANESUIVOST IN STABILNOST STREŽNIŠKEGA POSTROJENJA

DOSTOPNE CENE 

OBROČNO ODPLAČEVANJE

Tel.: 56 42 751

Podjetje za svetovanje, inženiring in trgovinsko posredovanje 
Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi 
Tel: 03 56 69 630, Fax: 03 56 64 660 
Http://www.tref.si, E-mail: info@tre£si

PRODAJA IN SERVISIRANJE 
RAČUNALNIŠKE OPREME

VODENJE KNJIGOVODSKIH 
STORITEV \

PROGRAMSKA OPREMA ZA 
VODENJE PODJETIJ



© FUNŠTERC
——I-------------------------------------------------

EVROPA SE NAM JE PRIDRUŽILA
TJraznovanja ob pridružitvi Evrope Sloveniji so potekala po celi državi. Tudi v Zagorju. Vendarle tudi malo drugače. 
JL Predvsem v hribih, tam na meji s sosednjo občino, čisto vštric izpuha dimnika trboveljskega Lafarge Cementa, kjer 

ima zaselek Ravenske vasi tako simbolično ime, Zelena trava. Vsepovsod so sadili obetajoče sadike lip, brez, bukev,... dreves,
ki na tem koncu zagorske občine ne dočakajo odebelitve niti za otroško roko.

Bosta ta dva mladeniča kdaj sadila tudi živa drevesa in 
dočakala njihovo vzrast?

...in dobro zaliti

Deževno prizorišče slovesnosti v zagorskem Evroparku

Zasajeno je treba pognojiti....

Ob vstopu v Evropo sadim suha drevesa... Zahvaljujem 
se vsem, ki ste nas podprli!

Evropo smo OZDRAVILI

Namreč, ravno tam, na kmetiji Uroša 
Macerla, se je zbralo dobrih petdeset 
krajanov, da bi prisostvovali kaj

nenavadnemu sajenju dreves. Posadili so 
petindvajset, v krog postavljenih, kot 
zvezdice Evrope, sušic smrek in bukev, ki

so začele rasti ravno nad izpuhom dimnika, 
pa nikoli zrasle...

Svojevrstna, grenka proslava, ki ji od



FUNSTERC 19

CIVILNA INICIATIVAZA ZDRAVO OKOLJE 
ZBRALA 1231 PODPISOV

Člani civilne iniciative za zdravo okolje so v 
predstavitvah občanom Trbovelj in Zagorja v 
preteklih dobrih štirinajstih dnevih prikazali 
vzroke za podpis peticije proti sosežiganju 
nevarnih odpadkov v Cementarni Lafarge cement 
d.d. Trbovlje. Ministrstvo za okolje in prostorje 
namreč 22.9.2003 izdalo Cementarni odločbo za 
dovoljenje sosežiga nevarnih odpadkov. 
Zasavsko okolje je že brez tega zelo degradirano, 
kar je jasno pokazala študija iz novembra 2001, 
ki jo je izdelal velenjski inštitut za ekološke 
raziskave.

Pri vsem tem ugotavljajo, daje čedalje bolj 
jasno, da želijo zasavsko regijo odpisati s tem, da 
država dovoljuje nenadzorovano sežiganje 
nevarnih odpadkov, kar močno načenja zdravje 
prebivalcev, zlasti pa še otrok. Dokazano je, da 
pri sežigu nastajajo ne le žveplov dioksid in 
dušikovi oksidi, temveč zelo strupeni in obstojni 
organski onesnaževalci kot so dioksini, furani in 
težke kovine.

Peticija v petih točkah utemeljuje razloge za 
razveljevitev odločbe. Kršeno je bilo načelo 
javnosti, družba Lafarge Cement že v obstoječem 
čezmerno obremenjuje okolje in tudi niso 
predstavili monitoringa težkih kovin, dioksinov in 
furanov, študija iz leta 2001 potrjuje dosedanje 
čezmerno onesnaževanje okolja in ne nazadnje v 
ustavi je zapisano, da ima vsakdo v skladu z 
zakonom pravico do zdravega življenjskega 
okolja, da država skrbi za zdravo življensko 
okolje in v ta namen zakon določa pogoje in 
načine za opravljanje gospodarskih in drugih 
dejavnosti.

Peticijo so poslali na ministru za okolje in 
prostor Janezu Kopaču, predsedniku RS Janezu 
Drnovšku, predsedniku vlade Antonu Ropu, 
varuhu človekovih pravic Matjažu Hanžku, 
županu občine Trbovlje Bogdanu Baroviču, 
županu občine Zagorje Matjažu Švaganu in 
obema občinskima svetoma.

vrineš, moraš kaj 
plačati.

Ali so lokalni 
politiki v povezavo 
stopili z lobisti na 
državni ravni in 
očitno, kar tako, 
mimo svojih ovčic 
(beri volilcev), svoje 
loge hlapčevsko 
ponudili za spravilo 
vseslovenske in kdo 
ve, če ne še tuje, 
svinjarije? Zanimivo 
je, da ima Dunaj 
sežigalnico odpakov, Nabito poln šotor, kjer je zabava trajala do jutra

Na kresovanje ob prvem maju, 
prazniku dela, smo skorajda pozabili...

povabljenih iz direkcije Lafarge Cementa 
in z ministrstva za okolje in prostor ni nihče 
prisostvoval. Vendarle trboveljski sosedi so 
se vsaj opravičili, ministrstvo pa nič...

Seveda je ta ignorantski odnos države 
kar simptomatičen, saj se silni minister 
Kopač noče pogovarjati s stroko - 
pravzaprav je noče upoštevati. Spomnimo 
se zelo argumentiranih utemeljitev, zakaj 
ne vetrnic postavljati na določenih krajih, 
noče se spopasti z radioaktivnimi odpadki 
v Krškem, gradil bi elektrarne na Savi, pa 
nič očistil izpuste v Savo, mokrišča, kjer 
živijo redke ptice bo tudi poplavil. Zdi se, 
da je nekatere izjemno redke habitate v 
Sloveniji prodal.

Tako se krajani Ravenske vasi sprašu
jejo, ali vse peripetije okrog dimnih 
izpustov v Zasavju vendarle ne smrdijo po 
»kravjih kupčijah«, pa čeprav je spoštovani 
minister magister ekonomije. Znano je, da 
ravnanje z odpadki stane, tistemu, ki pa jih

vendar le za svoje odpadke! Po nekaterih 
podatkih jih Zasavje v Sloveniji pridela 
pet procentov, Ljubljana pa kar tretjino! 
Grozljiva je izjava cementarjev, da so oni 
le servis za sosežig, kaj pa jim pripeljejo, 
tako ne vedo. Dovoljenje pa so dobili od 
ministrstva, (ki seje bojda prašilo dve leti 
v njihovem predalu). Pri vsem tem se

pojavi vprašanje, kdo in za kaj bo (je?) dobil 
denar in seveda za koliko pri vsem tem gre.

Ravno takim ministrskim »kravjim 
kupčijam« pa so se zoperstavili krajani 
Ravenske vasi, Civilna iniciativa za zdravo 
okolje, zagorski svetniki z županom Matjažem 
Švaganom na čelu.

Je to torej popotnica države Zasavju v 
Evropo? (Besedilo in slike MM)

KRESOVANJE OB DEŽJU

V petek, 30.aprila ob 19.uri se je začela na Kipah nad 
Limbarjem, tradicionalna prvomajska družabna prireditev - 
kresovanje. Organizacijo je imela tudi tokrat Območna 
organizacija Zveze svobodnih sindikatov Slovenije za Zasavje v 
Trbovljah. Letošnje srečanje je potekalo v dežju, zato je prišlo 
nekoliko manj ljudi kot pretekla leta. Nagovor navzočim je imel 
župan Bogdan Barovič, kije čestital vsem k delavskemu prazniku 
l.maju. V programu so sodelovali MoPZ Zarja, Rudarska godba 
Hrastnik, za dobro voljo pa so poskrbeli Zasavci.

T.L.

PROJEKT POSLOVNO TRGOVSKEGA 
CENTRA POTRJEN

Občina Trbovlje je konec aprila potrdila projekt novega 
poslovno-trgovskega centra na območju Trga svobode v 
Trbovljah. Objekt bo stal na območju dosedanje klavnice oziroma 
mesno-predelovalnega obrata Prekoršek in sedanje tržnice. 
Objekt bo imel tri etaže, ki bodo namenjene trgovini in drugim 
poslovnim zadevam. Ob objektu bo tudi 170 parkirišč. Temeljni 
kamen nameravajo položiti 1.junija ob občinskem prazniku 
občine Trbovlje. O gradnji in namembnosti tega objekta bo še 

vdosti razprav. (T.L.)___________________________________ y

13. veliki traven 2004
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ALENKA PAULIN, kandidatka za Evropski parlament:
“TREBA JE USTAVITI POGOLTNE APETITE”

polemikah za in proti sežigalnici odpadkov v Cementarni Trbovlje je nastal pogovor z Alenko Paulin, nosilko liste 
Stranke mladih Slovenije (SMS) in Zelenih Slovenije na bližnjih volitvah slovenskih poslancev Evropskega parlamenta. 

Borka za zdravo okolje ima kljub mladosti (37 let) že razgibano kariero. Paulinova, ki prisega na iskrenost in resnicoljubnost 
v politiki, je jasno izrazila svoja stališča o aktualnih ekoloških zadevah v Zasavju. V nadaljevanju pa boste izvedeli še marsikaj 
zanimivega o osebnosti sogovornice.

Kaj menite glede sežigalnice
odpadkov v trboveljski 

cementarni?

Naravno okolje v tej regiji 
je zaradi preteklih posegov in 
industrije že do te mere 
degradirano, da je kakovost 
življenja bistveno slabša kot v 
drugih predelih Slovenije. 
Dodatno obremenjevanje ljudi 
in narave z vlaganji v ekološko 
zelo sporno industrijo, ki 
prinaša vrsto neželenih 
posledic za zdravje ljudi, ne 
sodi v to regijo. Podpiram 
prizadevanja krajanov z 
ogroženih območij, ki so se 
jasno in javno že opredelili 
proti načrtovani sežigalnici 
odpadkov, ker so že doslej 
plačevali visoko ceno 
onesnaževanja zraka in 
zemlje. Zemlja okrog tega 
objekta je degradirana že do te 
mere, daje škoda verjetno že 
danes nepopravljiva. Vsako 
dodatno obremenjevanje bo šlo 
izključno na račun zdravja 
ljudi, ne samo sedaj živečih, 
ampak tudi njihovih potomcev. 
Nobena kapitalska logika ne 
more upravičiti tako hudega 
onesnaževanja.

4*

Kje vidite alternativo za 
nadomestitev izgubljenih 

prihodkov v primeru zaprtja 
sežigalnice?

Cementarna posluje z 
dobičkom, tako da nova 
investicija v sežiganje 
nevarnih odpadkov ni 
povezana s kakršnimikoli 
preživetvenimi ukrepi. Gre 
izključno za pridobivanje 
dodatnega zaslužka tujega 
lastnika na račun zdravja 
slovenskih ljudi. Treba je 
ustaviti pogoltne apetite tujega 
kapitala v primeru, ko želi v 
Slovenijo prinesti umazano 
industrijo in zdravju škodljive 
odpadke. Delovna mesta v 
cementarni niso ogrožena v 
takšni meri, da bi bila 
sežigalnica potrebna z vidika 
obstoja podjetja. Od dobička, 
ki se obeta s sežigalnico, 
delavci ne bodo imeli nič.

Kako bi spodbudili podjetja 
za uporabo ekološko 

prijaznejših postopkov?

Načinov je mnogo in 
razvitejše države jih že s 
pridom uporabljajo. Na prvem 
mestu je pomoč podjetjem, da

v določenem prehodnem 
obdobju pristopijo k ekološki 
sanaciji. Pomaga naj se jim v 
obliki davčnih olajšav in 
subvencij za nakup čistilnih 
naprav. V Sloveniji je veliko 
primerov, ko so podjetja vzela 
visoke okoljevarstvene 
standarde zares in pristopila k 
ekološki sanaciji. Tako imamo 
nekaj gazel, ki lahko pokažejo 
pot tudi ostalim podjetjem. 
Predvsem je pomembno, da 
podjetja in tisti, ki odločajo o 
prihodnji razvojni politiki 
Slovenije, spoznajo, da 
moderne ekonomije ni brez 
ekologije.

Ekologija in ekonomija 
danes stopata z roko v roki. 
Podjetja vedno bolj 
spoznavajo, da je v okolju 
prijaznih izdelkih in industriji 
tudi velika poslovna 
priložnost. Ljudje so danes 
vedno bolj ekološko 
ozaveščeni in vedno bolj 
posegajo po zdravi, gensko 
nespremenjeni hrani in tudi 
drugih izdelkih, ki nosijo 
oznako “okolju prijazno”. 
Tako že na trgu poteka 
selekcija med varnimi izdelki 
in tistimi, ki prihajajo iz 
ekološko spornih podjetij. 
Slednja bodo imela v prihodnje 
vedno manj potrošnikov.

Dejstvo je, da je večini ljudi 
najprej pomemben denar, ki 
zagotavlja preživetje, zavest 
o pomenu varovanja okolja

pa pride na vrsto šele 
kasneje. Kako to 

komentirate?

Preživetje je najbolj 
pomembno, delovna mesta so 
zelo pomembna. Sodobna 
evropska zelena politika si

prizadeva ne samo za 
neokrnjeno naravo in zdravje 
ljudi, ampak tudi za 
ohranjanje in ustvarjanje 
novih delovnih mest. Vendar 
postaja vedno bolj očitno, da 
pospešen razvoj ne more več 
iti na račun brezobzirnega 
izkoriščanja ljudi in naravnih 
virov. Biti mora v soglasju z 
naravo in zahtevami ljudi po 
zdravem delovnem in 
bivalnem okolju.

Biti razvit v 21. stoletju ne 
pomeni, da imaš nepregledna 
blokovska naselja in ogromne 
industrijske obrate ter 
ogromna kmetijsko predelo
valna podjetja. Nov koncept 
razvoja poudarja visoko 
tehnologijo, ki omogoča vama 
delovna mesta ob istočasnem 
spoštovanju zahtev po 
zdravem delovnem in 
bivalnem okolju. Poleg tega 
pomeni sodobni razvoj tudi 
ohranitev podeželja z 
razvijanjem programov, ki 
združujejo ekološko kmetijstvo 
s turizmom ter ohranjanjem 
naravne in kulturne raznoliko
sti.

Slovenija ima prednost 
pred drugimi evropskimi 
državami v relativni 
ohranjenosti narave na 
pretežnem delu ozemlja. To je 
lahko priložnost za 
pridobivanje dodatnih virov 
zaslužka in dodatnih delovnih 
mest. Danes odpirati 
industrijske obrate na račun 
zdravja ljudi je zelo 
kratkoročna investicija. Cena 
ekološke sanacije podjetja je 
gotovo bistveno nižja kot cena, 
ki bo izstavljena kasneje v 
obliki uničenja narave in 
zdravja ljudi. Težiti je treba k 
temu, da se zaustavijo trendi,
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ki peljejo k “dolinam smrti”.

Kaj predlagate za dvig
ekološke zavesti, saj se 

večina ljudi ne zmeni za 
ekološke nevarnosti, dokler 
njihovih posledic ne izkusijo 

tudi sami?

Na ravni države bi se 
morali zavedati, da tudi iz 
tistih predelov Slovenije, kjer 
imamo danes še relativno 
neokrnjeno naravo, ne 
moremo neprizadeto gledati 
na regije, kjer se soočajo z 
resnimi socialnimi,
ekonomskimi in
okoljevarstvenimi problemi. 
Zato je sanacija ekoloških 
problemov v Zasavju stvar cele 
Slovenije, ne le Zasavja. Tu bi 
morali v obliki subvencij 
pomagati podjetjem, da se 
čimprej ekološko sanirajo in 
da ljudje tudi tukaj zaživijo v 
kakovostnem življenjskem 
okolju.

Mislim, da je pri nas 
prevelika razlika v kakovosti 
življenja med posameznimi 
regijami. Tudi zaradi napačne 
presoje koncepta razvoja se 
država danes sooča s Slovenijo 
dveh hitrosti. En del je 
relativno bogat in po številnih 
merilih dosega najrazvitejše 
regije Evrope, po drugi strani 
pa so predeli, ki capljajo daleč 
za njimi. Taka politika je 
krivična in vodi Slovenijo v to, 
da bodo določena območja še 
naprej prizadeta, kar je 
dolgoročno škodljivo za celo 
državo. Država bi morala z 
razvojno politiko skrbeti za to, 
da bi se življenjske priložnosti 
izenačile. Spodbujati je treba 
podjetniške priložnosti v 
regijah s krizo zaposlovanja, 
pomagati je treba podjetjem, ki 
zaposlujejo večino delavcev na 
nekem območju, da ne 
postanejo ogrožena do te mere, 
da morajo začeti z množičnim 
odpuščanjem delavcev.

Poleg tega bi morale imeti 
občine večjo svobodo pri 
določanju davčne politike,

spodbujanju podjetništva in 
samozaposlovanja. To bi 
pomenilo konkurenco med 
občinami. Tako bi tudi 
zasavske občine, ki se srečujejo 
z resnimi ekonomskimi 
problemi, lahko s primerno 
davčno politiko spodbujale 
prihod kapitala in investicij v 
svoje okolje. Dokler bo center 
vse odrejal, se bodo dogajale 
take krivice in taka 
nesorazmerja, kot jih vidimo 
danes.

Kaj lahko vaš “zeleno” 
obarvani program prinese 

Zasavju?

Na prvem mestu aktivno 
podporo vsem okoljevarstve
nim prizadevanjem in krajan
om v njihovih prizadevanjih 
za zdravo življenjsko okolje. 
Zavzemam se tudi za to, da 
največji onesnaževalci dobijo 
spodbudo in subvencije za 
izvedbo ekoloških načrtov. 
Tretjič, da občine dobijo večjo 
samostojnost pri določanju 
davčne politike in drugih 
stimulacij za vlaganja v 
njihovo območje, kar edino 
lahko prinese možnost za 
odpiranje novih delovnih 
mest. Prizadevamo si tudi za 
to, da se na ravni države 
sprejemajo takšni razvojni 
koncepti, ki bodo s še posebno 
občutljivostjo obravnavali tiste 
regije, ki jih je dosedanji razvoj 
po krivici zaobšel, usmerjali 
razvojna sredstva na ta 
območja.

Mladi so najbolj dojemljivi 
za pomen ekološko 

ustreznega delovanja. Kako 
se s politično akcijo 

obračate nanje?

V sklopu volilne kampanje 
prirejamo različne prireditve, 
tudi posebej namenjene 
študentom in drugim mladim. 
S kreativnimi akcijami, ki ne 
poudarjajo samo varovanja 
narave, ampak tudi pomen 
izobraževanja in ustvarjalnosti 
in tega, da ima vsak mlad 
človek pravico do polne 
uveljavitve in samouresničitve. 
Zelena politika ponuja številne 
priložnosti tudi mlajšim 
generacijam, da aktivneje 
posežejo v politiko. SMS torej 
še naprej ostaja stranka, ki je 
v marsičem vezana ravno na 
mlado generacijo. Njene 
interese želi prenašati v 
politiko, obenem pa z 
nadgradnjo s temami zelene 
politike razširiti spekter 
političnega delovanja. Ravno 
v tej simbiozi pa najti 
priložnost tudi za mlade. 
Življenje mladih v prihodnosti 
bo namreč poleg drugih 
problemov v mnogočem 
zaznamovano tudi z ekologijo.

Kaj ste in še boste storili za 
promocijo vaše evropske 

parlamentarne kandidature?

Pomembno je, da čimveč 
ljudi spozna, da je moderna 
zelena evropska politika ena 
najnaprednejših politik v
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današnji Evropi. To je politika, 
ki se ne obremenjuje z 
ideologijami, ampak je 
izrazito življenjska ter se bori 
za reševanje konkretnih 
vprašanj, ki zadevajo vsakega 
posameznika. Promocija je 
zelo skromna, ker nimamo na 
voljo velikih sredstev. 
Večinoma je vezana na obisk 
posameznih prireditev, 
organizacijo posameznih 
predstavitev, okroglih miz, 
tematskih srečanj. Predvsem v 
živem stiku z ljudmi se želimo 
predstaviti in jih navdušiti za 
naše ideje.

Plačanega oglaševanja bo 
malo manj, ker mislim, da je 
osebni stik z ljudmi še vedno 
najboljši. Seveda pa ne gre 
brez medijev. Ti nam 
omogočajo predstavitev, 
omogočajo ljudem, da se 
seznanijo z nami, kandidati za 
Evropski parlament. Na srečo 
sem sama zelo blizu tega 
medijskega sveta in vem, da se 
lahko na primeren način poda 
zelo objektivno podobo svojih 
stališč in projektov. Sledim 
temu, da sta v politiki edino 
pomembni iskrenost in 
resnicoljubnost. Ljudem ne 
moreš obljubljati nekaj 
nemogočega, ker bodo zelo 
hitro spregledali, kaj in kdo si. 
Tako v svojih predstavitvah 
ponujam samo realne in 
uresničljive rešitve, ker je to 
tudi edino pošteno do volivcev.

O čem ste se pogovarjali z
znam en itim Rein h o Ido m 

Messnerjem med njegovim 
nedavnim obiskom v 

Sloveniji?

Reinhold Messnerje velik 
prijatelj Slovenije in našo 
državo tudi zelo dobro pozna. 
Njegovo sporočilo je, da ima 
Slovenija v okviru EU veliko 
priložnost, če bo znala 
ohranjati ravnovesje med 
razvojem ter bogato naravno in 
kulturno dediščino. On je velik 
optimist, ker je prepričan, da 
bo Sloveniji uspelo najti
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razvojno pot, ki bo omogočila 
visoko kakovost življenja tudi 
na območjih, ki so bila ali so 
še prizadeta zaradi 
onesnaževanja. Njegov 
optimizem je bil nalezljiv tudi 
za nas.

V preteklosti ste, npr. s 
sodelovanjem na 

demonstracijah v podporo 
pravic Tibetancev ob obisku 
kitajskega funkcionarja Li 
Penga v Sloveniji, pokazali,

da se držite svojih načel 
kljub morebitnim 

neprijetnostim. Od kje vaša 
načelnost?

Vedno sem sledila sebi in 
že v gimnazijskih letih sem se 
začela spraševati, zakaj so 
nekatere stvari takšne, kot so, 
in ali ne bi mogle biti 
drugačne, boljše. Nikdar 
nisem pristajala na to, da se 
ničesar ne da spremeniti. 
Vedno sem verjela v to, da če 
človek resnično želi nekaj 
spremeniti, najde tudi 
možnost, da to stori. Od takrat 
naprej sem se začela ukvarjati 
s širšimi družbenimi problemi, 
tudi s politiko, in nisem hotela 
pristati na to, da se nekam 
pride samo, če se prilagajaš, če 
si tiho in skrivaš svoje mnenje 
ter tuliš z volkovi.

Za kaj bi se odločili, če bi 
imeli na tehtnici kariero in 
preživetje psa, določenega 

za smrt zaradi malomarnosti 
lastnikov?

Nisem karieristka. Če bi 
bila, potem bi bila danes v 
kakšni visoki, dobro plačani 
službi, pa nisem. Mislim, da 
je predvsem pomembno, daje 
človek zvest svojim moralnim 
načelom in ravna tako, da ima 
mimo vest, daje spravljen sam 
s seboj in ve, da je naredil 
nekaj dobrega zase, za 
sočloveka, za druga živa bitja, 
da ni popustil pritiskom, ko bi 
lahko nekaj storil. Če bi mi v 
konkretnem primeru rekli: 
‘Odpovej se svojim načelom,

pa boš bistveno napredovala v 
službi,’ bi rekla ‘hvala lepa, 
vedno lahko zaslužim denar, 
ki ga potrebujem za svoje 
preživetje.’ Rajši izberem mir 
sama s sabo in delovanje v 
skladu s svojimi moralnimi 
načeli kot neko bogato plačilo, 
če bi ta načela pohodila. Rajši 
izberem skromno in načelno 
življenje kot bogastvo, ki bi si 
ga zaslužila tako, da bi 
pohodila sama sebe.

Kje so zametki vaše ljubezni 
do narave in živali?

To sega že v rano otroštvo, 
ko sem pri sedmih letih domov 
prinesla prvo zapuščeno 
mucko in potem spremljala 
njeno odraščanje v prekrasno 
mačko. To je postalo kar moj 
hobi, saj sem v nekaj letih 
pripeljala domov pet mačk in 
enega psa, tako da so se starši 
začeli že kar malo upirati temu 
mojemu veselju. Kakorkoli, 
odrasla sem med svojimi 
živalskimi prijatelji in ta 
ljubezen me ni nikdar več 
zapustila.

Za seboj imate že pestro 
kariero. Kaj vas žene 

naprej?

Predvsem volja do tega, da 
se nekaj resnično spremeni, 
Politika, ki samo kritizira in 
nerga, mi je zelo tuja. Politika 
mora vnašati v ljudi upanje, 
optimizem, nove ideje ter 
spodbujati ustvarjalnost in 
zavest, da so v družbi vsi 
dragoceni, da je pomembno 
mnenje slehernega med nami. 
Samo s seštevkom teh idej 
bomo našo državo resnično 
lahko premaknili naprej. 
Želim prispevati pozitivno 
energijo, voljo do sodelovanja 
in povezovanja med ljudmi, da 
bi naredili nekaj dobrega.

Kdaj ste prvič začutili, da si 
želite javno delovati?

V gimnazijskih letih. Vsak

človek nosi v sebi nek osnovni 
interes. Nekateri se zanimajo 
za kulturo, šport, glasbo, jaz 
pa sem brala časopise: 
Mladino, Novo revijo in se s 
prijatelji pogovarjala o prvih 
idejah, ki so takrat nastajale v 
opozicijskih krogih, npr. o 
samostojni Sloveniji, 
večstrankarski demokraciji 
itn. Interes za te teme je bil 
očitno že takrat v meni.

Čemu se posvečate med 
prostim časom ?

dva psa in maček.

Kaj vas najbolj razveseli?

Najbolj me razveseli dobra 
družba prijateljev, sproščeno 
vzdušje, lep pogovor in včasih 
tudi kakšen dober žur.

Kaj vas najbolj razžalosti?

Razžalosti me podoba 
nasilja okoli mene, kjerkoli, na 
TV, v časopisih, na ulici. Zelo 
me prizadene trpljenje ljudi in

Veliko berem. Veliko 
segam po literaturi o 
duhovnosti, ker mislim, da nas 
knjige modrosti lahko 
bogatijo. Spoznanja modrih 
ljudi iz preteklosti nam še 
vedno posredujejo zelo 
koristne nasvete, kako živeti 
tudi danes in tukaj. Rada 
berem tudi leposlovje. Knjiga 
je tista, ki širi obzorja duha in 
nobena TV, radio ali film je ne 
more nadomestiti. Že od 
mladih nog sem knjižni molj, 
včasih berem več knjig hkrati. 
Zadnja knjiga, ki me je 
očarala, je Jančarjeva stvaritev 
Zvenenje v glavi. Drago Jančar 
je zame največji slovenski 
pisatelj in njegove knjige so 
neprecenljiv vir ne le modrosti, 
ampak tudi neizmernega 
bogastva slovenskega jezika.

Kaj vas najbolj sprosti?

Poleg branja še kino, filmi 
in glasba. Seveda tudi moji 
prijatelji iz živalskega sveta,

tudi trpljenje živali. Trpljenje 
je nasploh nekaj, kar mi seže 
globoko v srce. Včasih me 
kakšen okruten prizor iz TV 
dnevnika spremlja še dolgo 
potem, še posebno pa me 
prizadene občutek nemoči, da 
bi to nasilje preprečila. Iz tega 
moja odločitev, da moram 
nekaj storiti, da bi ga bilo 
čimmanj.

Kaj je vaš življenjski cilj?

Moj življenjski cilj je 
razvijati lep, ljubeč partnerski 
odnos ter ohraniti okrog sebe 
toliko dobrih prijateljev, kot jih 
imam. To, da človek gradi 
prijetne, pozitivne odnose s 
soljudmi in da je obdan z 
ljudmi, ki jih ima rad in ki ga 
imajo radi, je po moje največ, 
kar lahko človek doseže. Za to 
se je vredno potruditi. Če mi 
bo to uspevalo še naprej, bom 
ob koncu življenja lahko rekla, 
da sem res imela lepo življenje.

Boštjan Grošelj
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Anica Zupan s.p. / Iziake 44 / 1411 Izlake

Galant Trgovina na debelo 
in drobno

Greta HRIBAR s.p.

enota ZAGORJE 
Cesta zmage 35b 
telefon 03 56-66-895

TRBOVLJE 
Ulica l. junija 27 
telefon 03 56-22-369

metersko blago zavese dodatki blago na kilograme

186,55 sit/min

0904417
ELKOPLAST d.o.o.
Bevško 2, Trbovlje 
Tel.: 56 26 466 in 56 32 860

VSE VRSTE TALNIH IN 
STENSKIH OBLOG, PREPROGE, 

TEKAČI, UMETNE TRAVE - 
POLAGANJE IN ROBLJENJE

ELKOPLAST 
DEKOR
Obrtniška 11, Trbovlje 
Tel.: 56 28 349

ODEJE, VZGLAVNIKI, 
VZMETNICE, POSTELJNINE, 

BRISAČE, ZAVESE, PRTI 
DARILNI PROGRAM

ART OPTIKA d.d.

Poslovalnica 1420 Trbovlje 
Trg revolucije 28d 
Tel.:56 21 253 
Poslovalnica:
Zdravstveni dom Trbovlje 
Rudarska 21, tel.:56 29 041

‘Velika izbira okvirjev za očala 
‘Vse vrste leč za očala domačih in 
tujih proizvajlcev 
‘Etuiji za očala 
‘Povečevalne lupe 
‘Športna in sončna očala 
‘Drobna in usnjena galanterija

SVETOVALNO 
S B E D i Š Č E 
ZASAVJE

SVETOVALNO SREDIŠČE ZASAVJE

Razmišljate o nadaljnjem izobraževanju?
V Svetovalnem središču Zasavje Vam bomo 
pomagali pri odločitvah za izobraževanje in 
Vam posredovali informacije, kijih boste pred, 
med in po vključitvi v izobraževanje potrebovali.

Svetovanje in informiranje poteka:
■ po telefonu 03 56 31 191,
■ osebno v prostorih Zasavske ljudske 

univerze v Trbovljah ali
■ na elektronskem naslovni

Uin 7asavie@euea.ames.si

Obisk v Svetovalnem središču Zasavje je 
brezplačen. Vabljeni!

EUKrnontoH <1.0.0.
loke»

1412 KISOVEC 
tel.: 03 S6 S? ISO 
fax: OJ $6 71234

www.clektroprom.si

ki
ELEKTROPROM

♦ projektiranje strojnih in 
elektro instalacij in 
geodetske storitve

♦ bar sedmica
♦ lokalna televizija ETV

♦ ♦♦

+ trgovina EVJ Center 
4. elektroinstalacije
♦ centralne kurjave, vodovod, 

plinske instalacije
♦ kabelsko komunikacijski sistemi
♦ grafitne ščetke
♦ tiskana vezja
♦ delovni stroji in nizke gradnje
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SREČANJE Z DORI JEM V 
OSRČJU EVROPE

T etošnje potovanje pred prvomajskimi prazniki, ki ga 
J—/sestavljajo več ali manj isti popotniki iz Hrastnika in 

okolice, je bilo usmerjeno v Nemčijo. Večina ni bila v takšnem 
pričakovanju kot pred leti v Pariz, Rim ali Prago... Šli smo nekako 
v stilu : no pa pejmo mal pogledat v osrčje Evrope, če seji že 
pridružujemo. Pa smo bili prijetno presenečeni...Če omenim 
samo Berlin : občudovanja vredne modeme zgradbe iz stekla s 
kovinsko konstrukcijo, ki so jih zgradili po padcu zloglasnega 
zidu, pretresljivi pomniki tega obdobja, bogati muzeji, galerije, 
ogromno zelenih površin - na obeh straneh ulic raste drevje, s 
stolpa pa smo občudovali velike zelene gozdne površine 
berlinskih gozdov in parkov...No , kljub vsemu pa nam bo še 
najbolj ostal v spominu naš obisk pri gospodu župniku Doriju 
Pečovniku v cerkvi sv.Elizabete sredi Berlina.

V jedilnici Dorija Pečovnika

Slovenci ga spremljamo s 
simpatijami že vse od 
zloglasne modne revije, ki jo 
je priredil v svoji župni cerkvi 
blizu Laškega in bil kmalu 
zatem premeščen - v Berlin. 
Devet let je že od tega .V 
cerkvi nemške župnije sv. 
Elizabete pa vodi slovensko 
katoliško misijo že sedem let. 
Je tudi duhovnik Slovencev v 
Berlinu. »Poznam vseh tri 
tisoč Slovencev,« nam je dejal 
ob sprejemu v svoji cerkvi.« 
Ko sem prišel, ni bilo dobrega 
vzdušja med Slovenci, ki se 
združujejo v Kulturnem 
društvu Slovenija in društvu 
za področje gospodarstva. Pa 
smo s petjem odpravili vse 
nestrpnosti...« Za Dorija 
vemo, da ima glasbo nadvse 
rad in tudi sam lepo poje. 
Kasneje smo v njegovi

sprejemni sobi zapeli lep 
venček slovenskih
narodnih...Vsak teden so v 
cerkvi tudi različne prireditve, 
ki jih radi obiskujejo tudi 
neverniki. »Če ne bi bil 
župnik, tudi zase ne vem, če 
bi obiskoval bogoslužje,« je 
dejal prostodušno, »sicer pa je 
odraz vere kje drugje...« 
Posebnost te cerkve je tudi v 
tem, daje zelo akustična. Pod 
cerkvijo pa je dvorana s tristo 
sedeži. V teh prostorih se 
odvija tudi dopolnilni pouk iz 
slovenskega jezika dvakrat 
tedensko. Dori pravi, da 
občuduje učitelje, ki se trudijo 
z njimi.

V cerkvi nam je pokazal 
tudi vitraž blaženega Antona 
Martina Slomška, ki ga je sam 
prinesel in je nanj zelo 
ponosen, saj ga spoštujejo tudi

v Berlinu. Opozoril nas je tudi 
na umetniška dela Rudolfa 
Heltzela, s katerim sta pred 
dnevi podpisala v Ljubljani 
listino, da poklanja vsa dela 
državi Sloveniji. Prisotna je 
bila tudi ministrica Andreja 
Rihtar. Pa še eno zanimivost 
smo slišali o cerkvi 
sv.Elizabete, ki meji že na 
čudež. Med vojno namreč ni 
bila niti malo poškodovana. 
Ob nekem napadu seje zateklo 
vanjo mnogo ljudi, ki so se 
zaobljubili, da bodo vsak dan 
popoldne ob petih molili, če 
preživijo... V tem času je 
padla nedaleč stran 1100 kg 
težka bomba na farovž in ga 
povsem uničila. Ob lanski 60 
- letnici je prišlo mnogo teh 
preživelih ljudi ob 17. uri na 
molitev.

Doriju Pečovniku smo 
izročili nekaj skromnih daril, 
ki ga bodo spominjali na 
Slovenijo in v njegovih 
zgornjih prostorih smo po 
ogledu cerkve še kakšno rekli. 
Nismo preskočili niti njegove 
majice slavnega nogometaša 
Peleja, ki mu jo je podaril 
Brane Oblak niti tega, kako je 
prišel v medije.» Stipe Bogdan 
je bil takrat direktor 
kozmetičnega oddelka TKI in 
predlagal je, da na poroki 
propagiramo njihove
proizvode in izdelke M 
kluba.. ,,«se spominja Dori. To 
so posneli na neki zabavni 
oddaji TV Slovenija in menda 
ni treba poudarjati, da 
cerkvene oblasti niso bile 
navdušene...Simpatični Dori

je še povedal, da je imel v 
Sloveniji kot župnik največ 
krstov in porok -500 oz. 250. 
Pri njem igra vsako leto enkrat 
New swing kvartet, obišče ga 
ansambl Dori, ki nosi njegovo 
ime, tudi naš zasavski Veter je 
že igral v teh prostorih. Sicer 
pa ne sprejema skupin preko 
turističnih agencij, saj bi jih 
bilo preveč in bi trpela njegova 
osnovna dejavnost. Mi smo 
imeli seveda srečo, da nas je 
najavil Ivan Rajh z ženo 
Štefko, ki že 30 let živita v 
Berlinu in z Dorijem 
sodelujeta na kulturnem 
področju.. Pa tudi Dori sam je 
povedal, da ima na Dolu in v 
Hrastniku mnogo dobrih 
prijateljev in je bil vesel 
njihovih pozdravov..

Lahko trdimo, da opravlja 
župnik Dori Pečovnik izjemno 
pomembno nalogo pri 
združevanju Slovencev v 
Berlinu. In tudi v promociji 
Slovenije. Spomnimo se 
prenosa božičnih pesmi iz 
njegove cerkve v slovenskem 
in nemškem jeziku, ki ga je 
prenašala nemška TV. 
Navsezadnje je tudi svetovalec 
kardinala v Berlinu, kar 
potrjuje,da spoštujejo njegovo 
širino duha, znanje, toleranco 
in globoko osebnost. » Je pa 
tudi faca - ni kaj..« je 
marsikdo pripomnil, ko smo 
kasneje komentirali prijetno 
srečanje s slovenskim 
župnikom sredi Berlina

Fanči Moljk 
Foto: Romana Verdel

ZLATA POROKA V 
GRADIČU

V soboto, 24.aprila ob 12.uri je potekala v poročnih 
prostorih trboveljskega gradiča na Trgu Franca Fakina zlata 
poroka. Župan Občine Trbovlje je po 50 letih zakona oziroma 
zakonske zveze znova poročil Ano in Štefana Stanko iz Ulice 
Sallaumines 4a. Slovesnosti so prisostvovali poleg domačih in 
sorodnikov tudi predstavnik Društva upokojencev Trbovlje, ki 
je izročil zlatoporočencema pisno priznanje in še darilo. Obema 
veljajo čestitke tudi s strani Zasavca.

T.L.s.___________________________________________________y
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Clio Extreme:
ekstremno bogata oprema s klimo 

že od 2.137.000 SIT!
Slika je simbolična
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VI UGOTOVITE AVTORJA LITERARNEGA DELA
MI VAS NAGRADIMO

TJravilni odgovor na zadnjo uganko 
Jl je bil Marjan Jerman. Prejeli smo 

kar nekaj pravilnih odgovorov. Žreb je bil 
naklonjen: Violi Pavšek. Čestitamo!

Smo že pri naslednji uganki. Tokrat vas 
sprašujemo po imenu rimskega državnika, 
govornika in pisatelja, ki se je rodil v 
Arpinumu S.januarja leta 106 pred 
rojstvom Kristusa. Ohranjenih je kar 58 
njegovih del. Velja za začetnika rimske 
proze. Njegova dela so: O govorniku, O 
starosti, O prijateljstvu, O naj višji dobroti

in zlu, O naravi bogov in O dolžnosti. 
Zaradi političnega prepričanja je nekaj časa 
živel celo v izgnanstvu Kot republikanec 
je namreč nasprotoval Cezarju, saj se je v 
času državljanske vojne postavil na stran 
Pompeja, po njegovem umoru pa se je kot 
vodja senata obrnil tudi proti Antoniju. 
Starega 63 let so 7.decembra 43 pred 
rojstvom Kristusa ubili na svojem domu v 
Kajeti.

Uganko sestavil Igor Goste

»KLEPET V KNJIŽNICI«
'IC^ako se ljudje radi pogovarjamo, vemo. V knjižnici Toneta Seliškarja v 

Trbovljah je vsak prvi četrtek v mesecu klepet na temo staranja in sožitja 
generacij, skupaj s prof. dr. Jožetom Ramovžem, ki se profesionalno ukvarja s 
tovrstnimi problemi pri Inštitutu Antona Trstenjaka v Ljubljani.

Avtor:......

moje Ime:
i

naslov:

KULTURNI KOLEDAR
10.maja 1876 se je rodil Ivan 

Cankar.
16. maja 1905 se je rodil velikan 

filmskih platen Henry Fonda.
17. maja 1893 se je rodil pesnik, 

pisatelj Ivan Albreht
Pripravil Igor Gošte

Tako smo spet Trboveljčani 
prvi, ki smo pričeli s tako 
obliko izmenjave izkušenj, 
nastale kot posledica 
predstavitve Ramovževe knjige 
Kakovostna starost. Prvi hip se 
komu zdi, daje razmišljanje o 
tem nepotrebno, saj je vsem že 
vnaprej »določena« pot.

Vsakdo, ki se srečuje na 
klepetu ima svoja videnja in 
rezultat, ki nam ga vsi skupaj 
pomagajo najti, je lahko neko 
novo spoznanje, ki smo ga na 
tej podlagi dobili. Velikokrat 
smemo priznati, da česa ne 
vemo. To postane iztočnica 
pogovoru, ko vsakdo pove 
svoja videnja o določeni 
situaciji. Z izmenjavo mnenj se 
vsi učimo. Nov čas prinaša 
nova spoznanja, možnosti 
učenja tega, kar so se ljudje 
učili doma z lastnimi 
izkušnjami - kako medsebojno 
komunicirati in kako naj se 
obnašajo ljudje v medgene
racijskih stikih in odnosih, saj 
so nekdaj pogosto živele po tri 
generacije skupaj.

Danes največkrat živita 
skupaj največ dve generaciji, 
saj mladi odhajajo od doma 
»na svoje«. Težav starih ne

poznajo in jih zato tudi ne 
razumejo. Danes se veliko 
govori o »zbegani družbi«. 
Nekdanja pravila najraje ljudje 
pozabijo. Prenosa izkušenj 
skorajda ni, saj jih prevečkrat 
skrivajo drug pred drugimi. 
Vseh slabih medsebojnih 
odnosov se ne da rešiti. Pri 
nekaterih ni pomoči, zato je 
treba vzeti življenje takšno 
kakršno je, ne sanjati o tem 
kakšno bi lahko bilo, če bi 
bilo.... Dejstva so »sveta« 
stvar. Vedno pride kaj dobrega, 
če želimo dobro sprejeti. 
Povsod velja, da »ni zidu, ki 
ne bi imel špranje«.

Stvari lahko spreminjamo 
le pri sebi, drugih ne moremo 
spremeniti. Sola življenja sloni 
na lastnih in tujih izkušnjah. 
Lastne si bolj zapomnimo, ker 
se nam velikokrat zapišejo v 
spomin za vse večne čase.

Že danes ugotavljamo, da 
niso mladi povsem brezbrižni 
za stare. Morda tudi zato, ker 
si oboji želijo družbe in si 
vzamejo čas za marsikaj za kar 
ga srednja generacija nima. Ob 
tem se oboji učijo - mladi iz 
izkušenj starih, stari pa znajo 
prisluhniti mladim in jim

pomagati, tudi v njihovih 
stiskah.

Zavedati se moramo, da 
dejstva sprejmemo, ne moremo 
jih spremeniti po svojih željah.

»Klepeta« se je udeležilo 
tudi nekaj prostovoljk, ki so se 
za svoje delo usposobile na 
različnih seminarjih, ki jih 
organizira medgeneracijsko 
društvo Upanje iz Trbovelj. Pri 
delu s starimi uživajo, 
predvsem pa imajo možnost, 
da zvedo za »skrivnosti«, kot 
je npr. ta, kako doma narediti 
»globin« za čevlje. Pogoj za to 
je, da imamo črno kuhinjo, 
kjer najprej dobimo »mastne

saje«, ki jih skuhamo v 
terpentinu in temu dodamo 
»prave saje«.

Po besedah prof. dr. 
Ramovža opravijo trboveljski 
prostovoljci v
medgeneracijskih skupinah in 
kot družabniki letno toliko 
dela, kot bi ga opravilo več kot 
10 redno zaposlenih. Razvese
ljivo je, da so se prostovoljcem 
v letošnjem šolskem letu 
pridružili tudi dijaki iz 
srednjih šol.

To je kratek povzetek 
dolgega klepeta, ki se bo 
nadaljeval 3. junija ob 19. uri.

Irena Vozelj



ZDRAV DUH

SLOVENSKA POPEVKA V ZAGORJU
ačela se je pred dobrimi štiridesetimi leti, natančneje leta 1962 na Bledu, 

JLj&z v osemdesetih za nekaj časa umakila POP delavnici, potem pa se je po 
poldrugem desetletju ponovno zbudila v Ljubljani. In sedaj? Zlate melodije 
Slovenske popevke bodo 27. maja s pomočjo gostov iz svojih glasbil na zagorski 
ploščadi izvabljali člani in članici Big banda iz Zagorja.

Pa poglejmo za trenutek v zgodovino 
Slovenske popevke. Viktorja ali pa kar 
Oskarja za stransko vlogo bi lahko gotovo 
prejeli glasbeniki iz zasedbe Plesnega 
orkestra Radia Ljubljana, ki so redno 
spremljali vse evergreene. Naj omenim vsaj 
Mandolino v izvedbi Staneta Mancinija, 
Orion, ki ga je zapela Katja Levstik in 
Poletno noč, ki jo je uglasbil Mojmir Sepe. 
Seveda pa ne moremo mimo skladb, kijih 
je za popevko ali pa za Plesni orkester 
Radia Ljubljana napisal legendarni Jože 
Privšek.

Pod njegovim vodstvom je orkester 
doživel svoj vzpon, ki gotovo še traja, saj 
bi Big band RTV Slovenija želeli imeti za 
svojega marsikje. Orkester je Privšek vodil 
več kot tri desetletja in člani zasedbe so 
bili znani kot »privškovci«, orkester pa kot 
»Privškov orkester«. Najbolj znane skladbe 
izpod njegovega peresa so gotovo Nad 
mestom se dani, Vozi me vlak v daljave, 
Silvestrski poljub in Mati, bodiva prijatelja. 
Veljalo bi omeniti še jazzovski opus, 
katerega mogoče najbolj predstavlja prav

skladba We Need Time, ki so jo kasneje 
poustvarjali še mnogi jazzovski 
poustvarjalci na čelu z Quintetom Petra 
Ugrina.

Po Privškovi upokojitvi so dirigentsko 
palico Big banda RTV Slovenija vihteli še 
Lojze Krajnčan, Petar Ugrin, Emil Spruk 
in Milko Lazar. Pod vodstvom slednjega 
so se v petek 23. aprila v Linhartovi 
dvorani predstavili ravno s programom 
posvečenim Jožetu Privšku, kjer smo 
ljubitelji tovrstne glasbe lahko uživali v 
dobrem jazzu, z odličnimi solo vložki na 
vseh inštrumentih, ki so zastopani v 
podobnih zasedbah.

Če Vas je moje pisanje pritegnilo in že 
iščete svojo vinilko ali pa kaseto z najljubšo 
popevko ali pa si jo mogoče celo že 
prepevate naj Vas, če ste mogoče že 
pozabili, še enkrat povabim v Zagorje na 
ploščad. Tam se bo torej 27. maja ob osmih 
zvečer pričel koncert v izvedbi Big Banda 
Zagorje, na katerem boste lahko ponovno 
poslušali skladbe, ki so zaznamovale 
preteklo stoletje slovenske zabavne glasbe.

AM

KRST PRI RUDARSKI GODBI HRASTNIK
'IV’’' tradiciji prvomajskih praznikov
JV.sodi tudi jutranja budnica 

lokalnih godbenikov. Takšna je tudi 
tradicija v Hrastniku, kjer prebuja spodnji 
del steklarska godba, zgornji pa rudarska. 
Ti so letošnje praznovanje združili še s 
krstom novih članov, zato smo se jim 
pridružili.

Predsednik godbe Mitja Udovč st. igra pri 
hrastniški godbi že 45 let in od tega samo 
enkrat niso igrali budnice - pred leti ob hudi 
nesreči v rudniku. »Budnica je tradicija, 
»pravi, »le da jih z dobrodošlico zadnja leta 
sprejmejo le še na kmetih...« »Pa dolski 
župnik Franc Ornik nas je letos tudi lepo 
presenetil,« je dodal Ivan Kepa, zadolžen za 
disciplino pri godbi. Kmetje na Marnem pa 
vedo povedati, da imajo krave naslednji dan 
boljšo molžo...

Po končanem obhodu - igrali so na 
petnajstih točkah - so se ustavili na malici 
pri Guliverju na Breznem. Mimogrede - na 
Breznem živi tudi tretjina hrastniških 
godbenikov. Najprej so opravili tradicionalni

sprejem novih članov pod vodstvom 
trobentarja Staneta Potočana.V komisiji sta 
bila še Andreja Udovč in Mitja Udovč ml. 
Vesna Majcen in Mateja Gračner bosta zaradi 
odsotnosti sprejeti na prvi vaji, tokrat pa so 
krstili Tamaro Biderman in Tadeja Žlak. 
Dodelili so jima tudi botre, ki bodo odslej 
skrbeli zanju. To sta Tina Skaza in Tomaž 
Udovč. Kandidata pa sta morala še prej 
odigrati nekaj taktov, da komisija ugotovi 
njuno kvaliteto .Tamara na flavto, Tadej pa 
na tenor. Ker je bila komisija zadovoljna z 
izvajanjem, so nazdravili s sokom in podelili 
krstni list, ki jima zagotavlja članstvo v veliki 
družini, ki se piše Rudarska godba Hrastnik. 
» V našem kolektivu vlada harmonija, kar je 
zasluga tudi našega dirigenta Jožeta Baniča,« 
zadovoljno razlaga predsednik Mitja. Ponosni 
so tudi na dejstvo, daje njihova godba mlada. 
Nad 29 let ima le 10 % članov - vsi drugi so 
mlajši...

Prijetno prvomajsko dopoldne, prvo v 
združeni Evropi, so zaključili z venčkom 
slovenskih narodnih pesmi. (Fauči Moljk)

INVALIDI
PARAPLEGIKI

RAZSTAVLJAJO
V ponedeljek, 3.maja ob 18.uri so v 

Likovni galeriji Trbovlje odprli skupinsko 
razstavo likovnih del članov Zveze 
paraplegikov Slovenije. Priprava razstave 
in njena otvoritev je potekala v organizaciji 
domačega Relika. K odprtju razstave seje 
zbralo veliko število ljubiteljev likovne 
umetnosti, posebno še samih članov - 
avtorjev razstavljenih del. Številni med 
njimi slikajo na platno ali papir z usti ali 
nogami, zato je vrednost njihovih likovnih 
del še toliko pomembnejša in 
dragocenejša. Na ogled so skupno postavili 
97 del, deloma v oljni in akrilni ter 
akvarelih telmiki, deloma pa tudi v grafiki. 
Uvodne besede ob otvoritvi razstave je 
imel predsednik Relika Branko Železnik, 
ki seje še posebej toplo zahvalil avtorjem 
in Zvezi paraplegikov, da so se odločili za 
postavitev razstavljenih del v Trbovljah. Za 
njim je spregovoril predstavnik Zveze 
paraplegikov Slovenije Benjamin 
Žnidaršič, ki je prav tako izrazil zahvalo 
Reliku, posebno pa še Jožetu Potokarju za 
njegovo strokovno pomoč, ki jo je nudil 
članom paraplegikom pri njihovem 
ustvarjalnem delu. Sledila je strokovna 
ocena razstavljenih del, kar je storil 
dr.Cene Avguštin z nekoliko širšim orisom. 
Nazadnje pa je spregovoril še župan občine 
Trbovlje Bogdan Barovič. Izrazil je 
zadovoljstvo za odločitev, da so se 
paraplegiki odločili postaviti razstavo v 
Trbovljah in čestital vsem ustvaijalcem. 
Župan je tudi sam samorastniški slikar, 
zato je z vsem veseljem podprl postavitev 
razstave v Trbovljah. V programu je 
sodeloval moški pevski zbor Zarja, kije 
pod vodstvom zborovodkinje Olene 
Novosel zapel štiri pesmi. Po otvoritvi so 
si navzoči z velikim zanimanjem ogledali 
razstavljena dela, ob tem pa so se razvili 
številni pogovori. Na tokratni razstavi 
sodelujejo s svojimi deli tile slikarji- 
paraplegiki: Branko Rupnik, Vojko 
Gašperut, Benjamin Žnidaršič, Željko 
Vertelj, Silvo Mehle, Roman Gruntar, Jani 
Bevc, Damjan Rogelj, Boris Šter, Boris 
Škrjanc, Metod Zakotnik, Jože Tomažič, 
Zlatko Bernašek, Dragica Sušanj, Jožica 
Ameršek in Jakob Kavčič. Sponzor 
razstaveje Občina Trbovlje, predstavljena 
dela pa si je moč ogledati do IS.maja.

T.L,



UTRIIsTKLI
DAJTE SVOJEMU ŽIVLJENJU SMER

O tari kitajski pregovor pravi, da 
nobena pot ni prava, če ni znan 

cilj. Potrebno je vložiti precej truda, da 
se prepozna. Večkrat je neizogibno 
soočiti se s svojimi slabimi lastnostmi, ter 
se odreči starih navad. To ni lahko, zato 
marsikdo kaj takega niti poskusil ne bo. 
Občasno je potreben premor, da se 
naredi osebna bilanca in razmisli kako 
naprej.

Kaj pričakujete od sebe samih? Večina 
žensk misli, da v hiši vse mora biti 
brezhibno, predvsem one same. Verjamejo, 
da so istočasno lahko dobre matere, 
gospodinje ter privlačne in uspešne 
poslovne ženske. Pozabite!

Bodite realne in gradite življenje na 
temeljih tistega, kjer ste resnično dobre.

Katere so vaše dobre strani? Kaj pa 
njegove? Kot iz topa lahko naštejete kaj vas 
pri partnerju moti. Ono drugo ni omembe

T'Xelavska godba Trbovlje je v času 
J_Vmed 22. in 27.aprilom gostovala 

v Franciji in Belgiji. Na pot so odšli 
godbeniki s posebnim avtobusom v 
nekoliko okrnjenem številu, ker se zaradi 
službenih obveznosti nekateri godbeniki 
niso mogli udeležiti predstavitve svoje 
godbe in koncertnih nastopov. Gostovanje 
je sodilo v večji okvir proslavljanja 100- 
letnice godbe v lanskem letu, ko so z 
imenitnim koncertom znova navdušili 
domačo publiko in dokazali, da upravičeno 
sodijo v sam svetovni vrh pihalnih 
orkestrov. Takrat so izdali tudi dvojno 
zgoščenko Ad iubileum. Po dolgi in 
utrudljivi vožnji so godbeniki pod 
vodstvom dirigenta prof. Alojza Zupana- 
Vuja 23.aprila v poznih urah izpeljali 
koncert v mestu Chatel Guyonu. Naslednji 
koncert je potekal naslednji dan v mestu 
Clermont Ferrand, kjer so prav tako 
navdušili številne poslušalce s svojim 
igranjem. V nedeljo, 25.aprila pa so 
nastopili v mestnem parku v Parizu pred 
okoli 5000 poslušalci. Tu so javnosti godbo 
posebej predstavili slovenski diplomatski 
predstavniki na čelu z Magdo Tovornik. 
Dosegli so velik uspeh pa tudi odmev, saj

vredno. Zato skupaj premislita kaj vama je 
v vajini zvezi všeč. Če se spomnite stvari 
pri katerih ste močni boste zlahka 
premagali slabosti.

Kaj še želite doseči? Zadovoljne ste s 
službo? Vas privlači novi izziv? Zakaj 
omahujete? Naredite načrt: dodatna 
izobrazba, pogovor s šefom, vsak korak 
zapišite. Cilje natančno določite. Dobro je 
imeti v bližini zapisane misli, ki vas 
spodbujajo.

Kaj lahko osreči vašo družino? Greste 
na kavo k njegovi teti ob sobotah. V redu. 
Greste na kavo k njej vsak drugi dan.. .hm. 
Družine imajo navade, ki so stalne in kot 
take od njih sprejete. Če je to za vas moteče, 
skupaj z ostalimi izmislite nove. Sprehode 
po naravi, poležavanje po travniku, prijetne 
pogovore s prijatelji, prebiranje knjig, 
...izbira je velika.

Pomen materialnih dobrin. Denarja ni 
nikoli dovolj. To je neizčrpna tema. Koliko

se publika niti po dveh urah igranja kar ni 
mogla odtrgati od godbenikov. V 
ponedeljek, 26.aprila pa se je godba 
predstavila s koncertnim programom na 
glavnem trgu v Bruslju. Tudi tu je bilo 
poslušalcev mnogo in diplomatski 
predstavniki slovenske države v mestu, kjer 
je sedež Evropske zveze oziroma Unije, so 
navzoče seznanili od kod godba prihaja, 
kakšne uspehe je dosegla, leta njenega 
delovanja in še kaj. Delavska godba 
Trbovlje je prav tako v velikem slogu 
predstavila novo polnopravno članico 
Evropske zveze belgijski publiki. 
Godbeniki so bili tudi v Bruslju sprejeti 
posebej na diplomatskem predstavništvu z 
vso pozornostjo in priznanjem. Po štirih 
koncertih so se godbeniki kmalu po 
zadnjem koncertu odpravili domov, znova 
seveda z dolgo vožnjo z avtobusom. Doma 
ni bilo dosti počitka, kajti že v petek, 
30.aprila zvečer so pripravili koncert na 
Kongresnem trgu v Ljubljani kot sodelujoči 
ansambel v Noči slovenskih skladateljev, 
hkrati pa so sodelovali v programu 
prireditev ob vstopu Slovenije v EU. Že 
naslednji dan, torej 1 .maja, pa so godbeniki 
pripravili prvomajsko budnico po

si natančno lahko privoščite? Ali bi se 
zaradi teh sanj odrekle prostemu času in 
druženju z dragimi osebami? Bi rade še 
dodatno delo? Dobro, le naprej.Če pa imate 
dober domači finančni načrt bo mogoče 
dovolj tudi manj denarja.

In kdaj se zares dobro počutite? Vsi bi 
radi živeli na zdrav način, ali ste zares 
pripravljene tako živeti? Bi prenehale 
kaditi? Imate čas za športne aktivnosti? Ne 
izgovarjajte se! Kako bi bilo, če bi lahko 
spet oblekle svoje stare kavbojke? Mislite 
pozitivno. Namesto:-Nikoli več ne smem 
toliko jesti, je bolje reči:- Od zdaj naprej 
jem samo zdravo hrano. Besede: nikoli, ne 
bom blokirajo podzavest.

Kaj pa storite same zase? Služba, otroci, 
gospodinjstvo odvzamejo veliko časa. Malo 
ostane za osebne želje in načrte. Podčrtajte 
ali prečrtajte vse kar vam jemlje prosti čas. 
To ni egoizem. Morate imeti CILJ. Želite 
nekaj storiti za svoje dobro počutje? 
Odločite se, čas je že.

»Hrabri ne živijo dolgo, samo, ali oni 
drugi sploh živijo?«

------------------------------------St.Radunovič
trboveljskih kolonijah in drugih naseljih. 
Godbeniki in godba so bili v zadnjih dneh 
zelo angažirani s svojimi nastopi tako v 
tujini kakor tudi doma v Sloveniji. Za svoje 
uspešne nastope zaslužijo vse priznanje, pa 
tudi nekoliko počitka. (T.L.)

ODA RADOSTI - |
EVROPSKA HIMNA |

Ob vstopanju naše države Slovenije • 
s 1.majem tega leta v Evropsko zvezo • 
oziroma Unijo, smo pogosto slišali • 
igranje in petje evropske himne. • 
Evropska unija je za svojo himno • 
povzela Odo radosti, pesem, ki jo je * 
napisal nemški pesnik, dramatik in ’• 
filozof Friedrich Schiller, uglasbil pa ! 
Ludwig van Beethoven, pesem je ! 
večkitična, vendar se kot evropska ! 
himna poje zborovsko del pesmi, ki se ! 
v prevodu Pavla Oblaka glasi: !

Radost od Boga edina, hčerka ti
elizijska, \

v tvoje hrame nas stopinja vodi, o, \ 
božanstvena!

Blagor tvoj po mnogem veku nam 
pregnal je kruto noč, 

človek spet je brat človeku, koder veje !
tvoja moč! *

T.L:

DELAVSKA GODBA TRBOVLJE V 
FRANCIJI IN BELGIJI
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PEVSKIH ZBOROV
r-J veza kulturnih društev Trbovlje je 
Z_/pripravila 22.aprila ob 19.uri v 

Delavskem domu Trbovlje tradicionalno 
vsakoletno občinsko revijo odraslih 
pevskih zborov. Na reviji je ob nepolni 
dvorani in ob navzočnosti strokovnega 
sodelavca Zveze kulturnih društev 
Slovenije Mitje Gobca nastopilo osem 
pevskih zborov; Katarinski fantje pod 
vodstvom Oskarja Čamra, Ženski pevski

zbor DU Trbovlje z Nando Guček, Lovski 
pevski zbor Zveze lovskih družin Zasavje 
iz Trbovelj z Albertom Ivančičem, Moški 
pevski zbor DU Trbovlje pod vodstvom 
Mihe Hercoga, Mešani pevski zbor Slavček 
pevovodje Ide Virt, Moški pevski zbor 
Zarja prof. Olene Novosel, kar je bil njen 
prvi javni nastop, Mešani pevski zbor 
Akademik Urške M.Kos, kar je bil tudi 
njen prvi nastop v javnosti in Mešani 
pevski zbor Svoboda pevovodje 
prof.Barbare Bola. Zbori so peli ljudske, 
ponarodele, narodne in umetne pesmi v 
glavnem domačih avtorjev, deloma tudi 
tujih. Skupno je nastopilo na tej reviji okoli 
170 pevk in pevcev, med izvajanjem

programa so podelili tri plakete Zveze 
kulturnih društev Trbovlje za dolgoletno 
in uspešno delo na področju zborovske 
glasbe in likovne dejavnosti naslednjim 
sodelavkam in sodelavcem: Ivanki Uršič, 
slikarki in članici Relika, Katarini Cestnik 
iz Mladinskega pevskega zbora Trbovlje 
ter Vinku Pfeiferju iz MoPZ Zarja, čestitke 
s šopkom cvetja je prejela tudi Ida Virt ob 
prejemu republiške Gerbičeve nagrade za 
dolgoletno delo na področju glasbenega 
izoraževanja. Večerje vodila in povezovala 
Renata Žnidar. Navzoča publika je bila s 
petjem pevskih zborov zelo navdušena, kar 
je izražala z možnim aplavzom po zapetih 
pesmih. (T.L.)

DRUŠTVENO DRUŠTVENO DRUŠTVENO DRUŠTVENO DRUŠTVENO DRUŠTVENO

TURISTIČNI DELAVCI SO 
ZBOROVALI

Turistično društvo Trbovlje je imelo v 
sredo, 21.aprila v popoldanskih urah v 
predavalnici Delavskega doma Trbovlje 
svoj redni letni občni zbor, katerega se je 
udeležilo lepo število članov. Za uvod je 
po izvolitvi delovnega predsedstva zaigral 
kvintet flavtistov iz Glasbene šole Trbovlje. 
Nato je predsednica društva Marija Juraja 
obsežno orisala delo društva in njenih 
organov v preteklem enoletnem obdobju, 
opisala pa je tudi težave, s katerimi se 
društvo srečuje. Iz podanega poročila lahko 
povzamemo, daje bilo delo zelo uspešno 
in učinkovito, prepoznavno pa tudi 
priznano. Navzoče je bilo domala na vseh 
večjih prireditvah, zelo tvorno je tudi 
sodelovanje z Razvojnim centrom Litij a pri 
projektu Koridor posavskega hribovja, pri 
čemer je bila sprejeta prepoznavna 
maskota Perkmandeljc za naše območje, 
ki se bo v bodoče pojavljala na vseh večjih 
prireditvah turističnega značaja. Zelo 
odmevna je bila tudi lanskoletna zaključna 
prireditev Zlata vrtnica, ko je društvo 
podelilo Zlato vrtnico in štiri priznanja za 
promocijo Trbovelj. Med težavami, s 
katerimi se društvo srečuje, so predvsem 
premajhna denarna sredstva za izvedbo 
večjih turističnih prireditev, manjka pa tudi 
dobrih razglednic in prospektov Trbovelj 
pa tudi ustreznih spominkov. Priznanje pa 
je društvo dalo tudi Občini Trbovlje in 
Zavodu za zaposlovanje za odobrena mesta 
izjavnih del. Podano je bilo tudi poročilo 
o finančnem poslovanju, poročilo 
nadzornega odbora o tem poslovanju, 
sprejet je bil tudi program dela za leto 
2004. Sprejeto je bilo dopolnilo obstoječih

društvenih pravil v zvezi z osvojenim 
novim logotipom društva. Doslej seje TDT 
predstavljalo z rdečo vrtnico, odslej bo 
društvo predstavljeno z logotipom, ki 
temelji na zlatorumeni podlagi, kar naj bi 
pomenilo znameniti “funšterc” in napisom 
društva in inicialkami, kar je zasnoval Jože 
Ovnik. Občni zbor se je končal s 
sproščenim razgovorom vseh navzočih in 
Micinimi “mandeljčki” ter drugimi 
okrepčili. Društvo bo vodil še nadalje 
dosedanji upravni odbor in predsednica.

T.L.

IZŠEL JE TURISTIČNI 
KOLEDAR PRIREDITEV
Konec aprila je Turistično društvo 

Trbovlje znova pripravilo in izdalo koledar 
prireditev za območje Trbovelj za mesec 
maj. V tem mesecu se bodo zvrstile številne 
prireditve - kulturne, športne, planinske, 
mladinske, šolske, družabne in še kakšne. 
Večina teh prireditev bo namenjenih 
počastitvi občinskega praznika Trbovelj. 
Koledarje izšel v tisočih izvodih in je na 
voljo brezplačno. (T.L.)

OBRAČUN PLANINSKEGA 
DELA NA MRZLICI

Planinsko društvo Trbovlje je 
pripravilo v soboto, 24.aprila ob 10.30 uri 
v planinskem domu na Mrzlici svoj letni 
občni zbor. Kljub deževnemu vremenu se 
je na njem zbralo dosti članov društva in 
gostov iz drugih planinskih društev, med 
gosti je bil tudi župan občine Trbovlje 
Bogdan Barovič, ki je navzoče toplo 
pozdravil in čestital k opravljenemu delu. 
Sicer je poročilo o delu društva v preteklem 
letu podal predsednik Vili Treven s

prerezom vseh društevnih dejavnosti. 
Poročali so še nekateri drugi odborniki. Za 
to priložnost je društvo pripravilo in izdalo 
vezano poročilo o delu vseh odsekov. Iz 
tega in iz podanega poročila lahko 
povzamemo, daje bilo delo društva tudi v 
preteklem enoletnem obdobju zelo delovno 
in uspešno. (T.L.)

ALPINISTIČNE NOVICE
V ponedeljek, 25.aprila se je član 

alpinističnega odseka Planinskega društva 
Trbovlje Sebastijan Jančič lotil plezanja v 
Kamniško Savinjskih Alpah, skupno s svojim 
prijateljem Edom Rozmanom iz 
Akademskega alpinističnega odseka. V 
večernih urah sta si na Kokrškem sedlu 
uredila bivak, naslednji dan pa sta se lotila 
plezanja v smeri grape čez jame v Grintovcu 
v dolžini 200 metrov in z naklonom 60/55- 
45 stopinj. Snega je bilo dosti in razmere v 
steni odlične, celotno ostenje je bilo 
zasneženo. Po začetnem hitrem napredovanju 
seje v zgornjem delu stene pojavila megla, 
zato sta imela kar nekaj težav. Cilj sta dosegla 
in se varno vrnila v dolino in nato domov.

V nedeljo, 2.maja pa so se trije člani 
alpinističnega odseka PD Trbovlje Sebastijan 
Jančič, Drago Kodrič in Marko Zupan podali 
v jugozahodno steno 2394 m visoke planjave 
v Kamniško Savinjskih Alpah. Ob dobrih 
snežnih razmerah so vstopili v 360m visoko 
Wisiakovo grapo. Naklon te smeri je znašal 
60/55-45 stopinj. Smer je bila v celoti 
zasnežena, na posameznih odsekih tudi 
ledena. Med vzponom so se pojavile težave, 
vendar so vsi trije plezalni vzpon opravili 
uspešno. Vzpon je potekal ob lepem in 
sončnem vremenu. Zadovoljni so se vsi trije 
po uspešno opravljeni plezariji vrnili na svoje 
domove.

T.L.

m



VINSKA POT ZAGRAD

. -ki

l^olina Sopote se je pred kratkim vsem obiskovalcem približala še z eno 
JL^bogato ponudbo, ki jo s pomočjo marljivih domačinov podaja narava. 

Približno na pol poti med Sopoto in Radečami ležijo Ostrovrharjeve vinske gorice 
Zagrad. V Zagradu pri Svibnem lastniki vinogradov že dolga leta bogato, vzajemno 
sodelujejo pri svojem trdem in napornem delu v svojih strmih vinogradih.

slovesnosti simbolično otvorila vinsko pot 
ter vse obiskovalce povabila po vinski poti 
od zidanice do zidanice na kozarček 
domače kapljice. Prav vsak vinogradnik je 
zastopal svoj pridelek in poleg kapljice 
ponudil tudi preprost domač prigrizek, ki 
je vsem dobro teknil.

Družabno vzdušje, ki se je vilo od 
zidanice do zidanice, seje obeležilo tudi z 
blagoslovom obnovljenega znamenja sredi 
vinske poti, katerega slovesnost je vodil 
svibnski župnik Mirko Turk.

Zaključna slovesnost pa se je 
nadaljevala ob koncu vinske poti pod 
šotorom tik pred Ostrovrharjevo prvotno 
zidanico, ki je danes last vinogradnika 
Staneta Kmetiča. Tako kot sta celotni 
program povezovala, sta ga tudi zaključila 
sam idejni in spodbudni vodja Janez 
Kmetič preoblečen v »velecenjenega 
graščaka Viljema Ostrovrhar« in njegova 
žena Katarina, kije igrala vlogo »grajskega 
oznanjevalca« z glasnimi bobni.

Prijetno je bilo slediti tudi zaključku, 
ki je imel kar nekaj presenečenj. Gotovo 
je bila velika čast, da sta se te slovesnosti 
udeležila žal le dva od štirih zasavskjh 
županov. Slovesno sta spregovorila radeški 
župan Franc Lipoglavšek in trboveljski 
Bogdan Barovič. Imela sta tudi to čast, da 
sta slovesno, z lastnimi rokami okusila, 
kako naporno, težko in zahtevno je delo 
zagrajskih vinogradnikov. To pa sta 
preizkusila s posaditvijo spominske trte.

Župana in “graščak” ob posajeni trti 
na vinski poti Zagrad 
(foto: Tatjana Potrpin)

Letošnjo pomlad pa so se povezali med 
seboj in z Društvom kmečkih žena Arnika 
iz Svibna ter pripravili otvoritev že dolgo 
načrtovane in skrbno pripravljene Vinske 
poti Zagrad, ki poteka po goricah 
nekdanjega oziroma zadnjega omenjenega 
svibnskega graščaka Ostrovrharja.

Najstarejša lastnika vinskih goric, 
Alojzija in Stanko Kmetič sta ob začetku

Zagrad (foto: Tatjana Potrpin)

po vseh vinogradniških zakonitostih.
Med govorniki je bil tudi predstavnik 

krajinskega parka Kum, Marjan Dolinšek, 
ki je predstavil idejo širitve parka tudi na 
južno stran tega mogočnega gorskega 
očaka. Za njim pa je do doline Sopote 
zaščitniško odreagiral vsestransko aktiven 
in naravi ter ljudem - domačinom zavezan 
vsestranski človek, gozdar EO Radeče, 
Zavoda za gozdove Slovenije, Jože Prah, 
kije zagovarjal stališče domačinov. »Dolina 
Sopote je sama po sebi polna številnih 
bogastev in obdarjena z naravnimi 
danostmi in ljudmi. Naj ostane dolina 
Sopote prepoznavna pod tem imenom tukaj, 
kjer je...« so bile njegove zavezniške besede 
do doline Sopote in domačinov, katere so 
požele navdušujoč aplavz zbranih pod 
prireditvenim šotorom.

Prijetno vzdušje se je nadaljevalo ob 
pesmi in plesu zvokov ansambla Zlati klasi. 
V večeru pa je sledila le še razglasitev 
najboljših, ki so sodelovali pri ocenjevanju 
domačih potic in salam. Najboljšo potico 
je spekla domačinka Fani Celestina, 
najboljšo salamo pa pridelal Stane Zupanc 
iz Sopote.

Tatjana Potrpin

NE, NISEM BEJBA! SEM DEKLE, KI 
MISLI S SVOJO GLAVO

2. MOTOCIKLISTIČNA DIRKA 
KATARINA 2004

Na natečaj, objavljen 17. marca, so avtorice, do vključno 
16. aprila, poslale osem prispevkov. Od prejetih nista dva 
ustrezala vsem pogojem razpisa. Komisija, v sestavi Aleksandra 
Medved, predsednica, Mojca Brvar in Doris Ravšl, članici, je 
26. aprila med ustreznimi prispevki izbrala za najboljši avtorici 
Ireno Senčar iz Hrastnika in Almo Mujič iz Trbovelj. 29. maja 
bosta prejeli vsaka polovico od razpisane nagrade 10.000 
tolarjev.

Obe zgodbi bodo poslali izbranim najstniškim in ženskim 
revijam, objavili ju bodo tudi na spletni strani www.mct.si in v 
junijski številki MCT-jevega fanzina Budilka.

Irena Vozelj

V okviru letošnjega praznovanja občinskega praznika, bo 
Združenje šoferjev in avtomehanikov Trbovlje pripravilo v 
soboto, 5. junija motociklistično dirko na Katarino. Proga bo 
potekala, enako kot lani, od starta pri kopališču, do Katarine.

Letos načrtujejo tekmovanje starodobnih motorjev, želijo 
pa, da bi se dirke udeležili tudi mladi motoristi s skuterji do 
50 ccm.

Cesta bo zaradi nemotenega poteka treninga in dirke za 
promet zaprta od 8. do 17. ure. Tako bodo tekmovalci lahko 
preizkusili svoje vozne in hitrostne sposobnosti na progi 
dopoldan na treningu, popoldan na tekmovalni vožnji.

Irena Vozelj



KAKO LAŽJE IN HITREJE DO CILJA?

Spoštovani poslovni partnerji!
/O

_' Banka Zasavje d.d., Trbovlje,
- . bančna skupina Nove Ljubljanske banke
Ce bi vam ...

kratkoročni kredit zagotovil nemoteno tekoče poslovanje,
kontokorentni kredit, z možnostjo obnavljanja črpanja in vračanja sredstev, 

povečal vašo likvidnostno fleksibilnost,
... limit na poslovnem računu pomagal pri pokrivanju občasnih likvidnostnih primanjkljajev,

- ... kredit za pripravo izvoza ter izvoz blaga in storitev omogočil uspešnejši nastop na 
tujih trgih,

- ... kredit za uvoz blaga ali storitev zagotovil nemoten poslovni proces,
- ... odkup vaših terjatev pred dospelostjo pomagal pri uspešnem upravljanju z 

obratnimi sredstvi,
storitvena ali finančna garancija, izdana domačemu ali tujemu poslovnemu partnerju, pomenila 
pridobitev novega ali zavarovanje že obstoječega posla,
devizni ali tolarski dokumentarni akreditiv znižal tveganje pri financiranju mednarodnih in domačih 
poslov,
poslovni Eurocard prihranil marsikatero težavo povezano s plačili na poslovni poti,

... dolgoročno financiranje različnih investicij, z ročnostjo nad enim letom do 10 let, omogočilo nadaljnji 
razvoj in rast podjetja,
financiranje projekta na osnovi razpisa in z vključitvijo v garancijsko shemo Regionalnega centra za 
razvoj Zagorje ali Sklada RS za razvoj malega gospodarstva Maribor pomenilo dodatno razvojno 
vzpodbudo,

potem je Banka Zasavje pravi naslov za Vas. Dovolite, da Vam pri tem pomagamo in svetujemo. Ne
glede na to, ali potrebujete le kakšne informacije, podatke, podrobnejšo predstavitev ponudbe ali že
konkretno financiranje, nas lahko dobite na
telefonu: 03 56 26 233
faksu: 03 56 26 193
e-pošti: ime.priimek@banka-zasavie.si

ali pa se dogovorimo za obisk pri Vas ali na banki:
Banka Zasavje d.d., Trbovlje, bančna skupina NLB 
Trg revolucije 25, c, Trbovlje 
Oddelek naložb
direktorica oddelka: Maja Jordan

Ekipa, ki se v Banki Zasavje posveča pravnim osebam in samostojnim podjetnikom:
od leve proti desni sedijo: Majda Bastardi, Magdalena Deželak, Maja Jordan, Ines Knez; stojijo:
Borut Dornik, Tomaž Poznič, Beno Benko.



SPOZNAJMO KRAJEVNO SKUPNOST PODKUM
»Spoznajmo krajevno skupnost Podkum« je moto projekta, ki ga je v letošnjem letu začrtal Koordinacijski odbor za 

turizem Krajevne skupnosti Podkum. Namen vsega tega je, da bi sebi in vsem obiskovalcem predstavili naravne, kulturne in
druge danosti, ki se nahajajo tudi v naših krajih.

Izpred KS Podkum so krenili “pohodniki” z motom 
spoznajmo KS Podkum

Tako smo v mesecu aprilu 
pripravili prvi pohod, katerega 
pot je približno petdeset 
člansko pohodniško množico 
domačinov, prijateljev in 
dobrodošlih obiskovalcev 
vodila izpred prostorov 
krajevne skupnosti v smeri 
proti Kumu. V Borovaku so 
pohodniki spočili korak in 
prisluhnili kratki predstavitvi 
podružnične cerkve sv.Urške.

Z opazovanjem sosednjega 
podeželskega kraja Svibno in 
njegovih značilnosti se je pot 
počasi privila do Malega 
Kuma, kjer so domačini 
pripravili bogato pogostitev in 
seveda prijeten počitek. Od tu 
pa se je pot počasi vila nazaj 
proti Podkumu, vendar tokrat

preko Gorenje vasi, kjer se 
skriva pravo presenečenje, saj 
Cviren v svojih prostorih že 
vrsto let ureja kmečki muzej z

najrazličnejšim orodjem in 
pripomočki.

Po skupno približno treh 
urah hoda se je prvi takšen

pohod zaključil v prostorih 
bivše lovske koče Podkum, kjer 
je že zopet prijal kozarček in 
pa tudi kaj za pod zob.

Prijetno vzdušje je strnilo 
številne obiskovalce, ki so to 
bogastvo nedeljskega popold
neva z lepimi občutki ponesli 
v svoje zasebne loge. 
Organizatorji pa že sedaj vse, 
ki si želijo naše družbe, 
spoznavanja KS Podkum ali le 
prijetnega sprehoda po 
neokrnjeni naravi, vabijo, da se 
nam pridružijo v nedeljo, 
23.maja 2004 ob 14.uri 
popoldne, na naslednjem 
pohodu, ki se bo vil iz 
Podkuma preko Padeža v 
dolino Sopote in nazaj.

Tatjana Potrpin

Koordinacijski odbor za turizem Krajevne skupnosti Podkum v okviru projekta »Spoznajmo KS Podkum« vabi vse ljubitelje 
naravnih danosti, da se udeležite prijetnega nedeljskega pohoda iz Podkuma proti Padežu in nato ob potoku Sušjek v dolino 

Sopote ter nato po zaokroženi poti nazaj v Podkum. Organizatorji zagotavljamo prijetno vzdušje in presenečenja na poti, tudi
s kozarčki dobre kapljice in prigrizki.

Prav vsi dobrodošli v naši sredi v nedeljo, 23.maja ob 14.uri, ko krenemo na pot iz Podkuma.
Koordinacijski odbor za turizem Krajevne skupnosti Podkum

PROJEKT LEONARDO DA VINCI- 
MOBILNOST 2003 NA SREDNJI ŠOLI 

ZAGORJE
j%/■'ednarodni projekt namestitve
i. T Aučiteljev stroke in praktičnega 

pouka se na Srednji šoli Zagorje preveša 
v zadnjo tretjino.

Srednja šola Zagorje je kot 
koordinatorica vstopila v projekt Leonardo 
da Vinci z naslovom NACIONALNE JEDI 
TREH DEŽEL s partnerskima šolama in 
sicer: Višjo šolo za gospodarske poklice 
Št. Peter iz Avstrije ter Integrirano srednjo 
šolo Luhačovice iz Češke.

Cilji projekta so: Izmenjava pedago
ških izkušenj, obogatitev strokovnih znanj, 
prenos novih znanj na mlade vključene v 
proces poklicnega in tehniškega 
izobraževanja, obogatitev jezikovnih 
znanj.

Končni rezultat celoletnega sodelova
nja pa bo tudi izdelek in sicer strokovni 
priročnik s pojmovnim slovarjev v jezikih

sodelujočih držav in v angleškem jeziku. 
Naslov priročnika, ki bo izšel v pisni in 
elektronski obliki bo Nacionalne jedi treh 
dežel. Obsegal bo izbor značilnih 
nacionalnih specialitet in na Srednji šoli 
Zagorje upajo, da bo kot strokovni 
priročnik dobrodošel ne samo pri pouku 
stroke sodelujočih ustanov, temveč da ga 
bodo vesele tudi srednje gostinske šole v 
Sloveniji.

V mesecu marcu so trije učitelji 
praktičnega pouka Srednje šole Zagorje 
gostovali na avstrijski srednji šoli, v aprilu, 
pa je delegacija učiteljev in dijakov prebila 
en teden na Češkem.

Projekt bo zaključen v mesecu maju, 
ko bo Srednja šola Zagorje pripravila 
predstavitev celotnega projekta, prav tako 
pa bo za predstavitev pripravljeno tudi 
zbrano strokovno gradivo. (A.U.M.)

Društvo prijateljev 
mladine Trbovlje

poziva starše k prijavam njihovih 
otrok za počitnice, tudi letos imajo 

otroci možnost letovanja na 
Debelem Rtiču, v Taboru mladih v 
Dolenjskih Toplicah in v Savudriji. 
Cene so različne, plačljive v štirih 
obrokih, če pa letovanje priporoča 

zdravnik, je cena letovanja 
znižana. Prijavnice morate oddati 

do petka, 21.maja! Od 17.maja 
2004 naprej se starši lahko 

oglasite tudi v pisarni DPM (v 
starem zdravstvenem domu) v času 
uradnih ur - vsak delavnik od 8.00 
do 12.00, ob sredah tudi od 14.00 
do 16.00. Tu boste dobili še več 

informacij, lahko pa tudi pokličete 
na 56 30 248
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Kot verjetno že večina izmed vas ve, se bomo ŠKLABovci prav kmalu preselili v nove prostore (na Cesta Zmage 7) .Tokrat pa 

Vam dajemo vpogled naše bodoče prostore, ki so zaenkrat še v fazi prenavljanja. Pa oglasite se kaj!
I.cp ŠKLABovski pozdrav

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani /A'
snemanje prireditev za interno

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel,/fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390

GSM: 041 681-584 
041 765-113

uporabo in javno prikazovanje, z < | # i
možnostjo sponzoriranja («slaaitg VidH 1 ®
trženje in produkcija za gospodarsko * ^ q

interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SP ^ .. ^ ,E-mail: atv.signai@siol.net

- t-" ;y<

NAJBOLJ GLEDANA 
LOKALNA TELEVIZIJAl 

V SLOVENIJI
0. K %

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!
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ZAČENJA SE RALLY 
SEZONA

EKIPA:

VOZNIK: Primož Kostajnšek 
SOVOZNIK: Goran Obere
TEHNIČNI VODJA: Tomaž Razboršek, Danijel Kaljope 
VZDRŽEVANJE IN SPREMSTVO: Danijel Kaljope, Gregor 

Cizerle
LOGISTIKA IN STIKI Z MEDIJI: Jani Uranič 
OSTALI ČLANI: Borut Žnidar, Marko Volčič, Samo Količ

VOZILO:

- tip avtomobila: Opel astra GSI 16V
- notranjost: odstranjenje obloge, varnostna kletka, 

dirkalni sedeži in pasovi, centralni gasilni sistem, dodatna stikala 
in merilniki

- moč motorja: 180 KM
- menjalnik: 5-stopenjski (ravni zobniki, kratka prestavna 

razmerja, zapora diferenciala)
- zavore: spredaj kolutne racing, zadaj kolutne (odstranjen ABS)
- zmogljivosti: max. hitrost 170 km/h, pospešek 0-100 km/h 

cca 7 sekund

KOLEDAR DIRK SEZONE 2004:

15.-16.05. GHD Sevnica (AD Studenec - Sevnica) 
29.-30.05. Rally Koper (MPL racing + občina Koper) 
09.-10.07. Rally Maribor (DTD Kaučič)
03.-04.09. Rally Velenje (AMTK Velenje)
02.-03.10. Rally Saturnus (MPI Racing + AMD Saturnus)
24.-25.10. Rally Gorica (AK Zasavje)
13.-14.11. Avtoshow Trbovlje (AK Zasavje)

GLAVNI SPONZORJI:

ISKRA IMPULS D.O.O., BONPET SISTEMS D.O.O., ETI 
GUM D.O.O., LAFARGE CEMENT D.D., OBČINA ZAGORJE, 
SPEKTER D.O.O., S-PR1NT D.O.O., TETRA MRK D.O.O., 
METRONIC KOMET D.O.O., ZASAVC D.O.O.

PRIČAKOVANJA:

Ob prestopu v višji tekmovalni razred pričakujemo boj za 
najvišja mesta. Ob normalnem razpletu pričakujemo uvrstitev 
do 3. mesta v razredu in do 10. me^ta v generalni razvrstitvi.

RACING RENT:
Vozilo zastava yugo 1.3 skupina A, s katerim smo nastopali 

zadnji dve sezoni, je ostalo, zato smo se odločili, da ga bomo 
ponujali v najem za posamezne dirke. Avto je optimalno 
pripravljen ter gaje mogoče z vsemi rezervnimi deli in asistenco 
najeti za rally, gorsko-hitrostno dirko, cestno-hitrostno dirko ... 
Informacije na tel. 041-875-873.



Vozili smo: Opel Astra Enjoy 1.7 CDTI Piše in fotografira: Peter Motnikar

SLOVENIJA IN ASTRA - NOVI ZVEZDI
Tzpoljnjujemo obljubljeno. Pred nekaj tedni smo 
Anapovedali, da vam bomo na teh straneh predstavili 

novo Opel Astro, seveda s pomočjo Avtotehne Vis & Mahkovic 
s Spodnjega Loga pri Litiji, kjer so bili tako prijazni, da so 
nam v tem trenutku zagotovo eden najbolj obleganih 
avtomobilov odstopili za nekaj dni. Dejstvo je, da so Nemci s 
tretjo generacijo Astre naredili velik tehnološki preskok, ki 
na oko sicer ni najbolj viden, bolj so vidne nove oblikovalske 
poteze, ki so Astro naredile zelo všečno, elegantno, hkrati pa 
tudi športno.

Vse to seveda ne bi bilo 
možno brez solidnega motorja. 
Teh pri Oplu za novo Astro 
ponujajo osem.

Bencinski motorji so 1.4 
16V (66 kW/90 KM), 1.6 16V 
(77 kW/105 KM), 1.6 16V 
easytronic

(77kW/105 KM), 1.8 16V 
(92kW/125 KM), 1.8 16V aut. 
(92 kW/125 KM), 2.0 Turbo 
(125 kW/170 KM) ter dizelska 
1.7 CDTI (59 kW/80 KM) in 
1.7 CDTI (74 kW/100 KM). 
Prav slednji motorje tisti, ki 
»bije« pod pokrovom naše 
testne Astre in ki nas je 
vsekakor prepričal. Resda 
sprva ob pospeševanju ne 
pokaže vsega, kar je sposoben, 
toda ko merilec vrtljajev 
pokaže od 2000 do 4.500 
vrtljajev, potem se ta navidez 
krotki motor spremeni v 
pravega čudodelnika, ki zmore 
spodobno hitrost, da na 
avtocesti ne boste v 
podrejenem položaju, še manj 
pa boste v takšnem položaju na 
hribovitih gorskih cestah. Za

to skrbi odličen navor 240 Nm 
pri 2.300 vrtljajih in največja 
moč, ki svoj vrhunec doseže 
nekje pri 4.400 vrtljajih. Ko že 
omenjamo motor, ne moremo 
mimo porabe. Resda naša 
testna poraba za 2 del odstopa 
od tovarniških podatkov in 
znaša za kombinirano vožnjo 
5,2 litra na 100 prevoženih 
kilometrov, toda treba je 
upoštevati, da testna Astra ni 
imela prevoženih niti 2.000 
kilometrov in se bo sčasoma 
poraba še znižala. Kljub temu 
smo nad porabo navdušeni, 
glede na izkoristek, ki ga 
ponuja sam motor.

Tudi Astra ponuja 2 leti 
garancije in 12 let garancije na 
prerjavenje karoserije, servisni 
interval pa je odvisen od 
načina uporabe vozila. Tako je 
za bencinske motorje nekako 
določen servisni interval na 
30.000, pri dizelskih motorjih 
pa na 50.000 prevoženih 
kilometrov. O samih tehničnih 
podrobnostih in novostih smo 
na tem mestu že pisali, a

vseeno na kratko ponovimo, 
kaj vam ponuja nova Astra. 
Ponudba pa je seveda odvisna 
od nivoja opreme. In kateri so 
najbolj pomembne tehnološke 
novosti:

- integriran nadzor vseh 
sistemov,

- elektronsko uravnavanje 
čvrstosti blaženja CDC,

- stikalo za vključitev 
športne nastavitve (voznikova 
nastavitev podvozja in 
motorne elektronske podpo
re),...

Seveda bi lahko še 
naštevali, ampak bomo raje 
nekaj besed namenili nivojem 
opreme, ki jih ponujajo pri 
Astri. Essentia med drugim 
ponuja čelni in varnostni 
zračni blazini, ABS, jeklena 
platišča, radio, trojni info 
zaslon, indikator servisnega 
intervala; naslednjo stopnjo 
opreme predstavlja Enjoy, ki 
poleg opreme Essentia nudi 
strešne letve v barvi vozila, 
zunanje kljuke v barvi vozila, 
odbijača v barvi vozila, 7 
zvočnikov, board info display, 
radio CD 30 (MP3), varovalo 
proti izpraznitvi akumulatorja; 
Cosmo ponuja športna sedeža, 
ledveno nastavitev voznikove
ga in sovoznikovega sedeža, 
ročno nastavljivo klimatsko 
napravo, ventilacijske šobe v 
zadnjem delu potniškega 
prostora, senzor za dež,

vzvratno ogledalo s samodejno 
zatemnitvijo, avtomatske 
dnevne luči; Sport ponuja tudi 
športno podvozje; tu je še 
Elegance, ki predstavlja 
najvišjo stopnjo opreme.

Astra je ena tistih 
avtomobilov, ki ji upravičeno 
lahko rečemo »zvezda«. Kajti 
z njo boste v središču 
pozornosti, kajti veliko 
zvezdniškega blišča bo 
prenesla na voznika. In če smo 
našo državo označili kot novo 
zvezdo Evrope, potem lahko 
Astri z vso pravico rečemo 
»Nova zvezda slovenskega 
avtomobilskega trga«. 
»Zvezda« je na ogled pri 
Avtotehni Vis & Mahkovic v 
Spodnjem Logu pri Litiji, 
telefon 01/8974 888.

Tehnični podatki testne 
Opel Astre Enjoy 1.7 CDTI
Motor: EURO 4, dizel, 1686 

ccm, 100 KM, 74 kW, 
največji navor 240 pri 2300 

obratih
Menjalnik: ročni 5- 

stopenjski
Zmogljivost: pospešek 0-100 

km/h: 12,3 sek, največja 
hitrost 181 km/h 

Poraba goriva: po mestu/ 
izven mesta/kombinirano/ 

testna poraba: 6,4 / 4,2 / 5,0 / 
5,25

Cena: od 3.343.180,00 SIT 
naprej



SPORT

JADRALNO PADALSTVO

V nedeljo, 2.maja se je v Bohinju 
odvijala tekma jadralnih padalcev v točnosti 
pristajanja za pokal Slovenije. V precej 
vetrovnih razmerah je organizatorju uspelo 
izpeljati le eno serijo. Zato je tekma štela 
le za pokal Bohinja. Rezultati pa so bili, 
kot nam je poročal Matej Goste, naslednji;

Med ekipami so zmagali člani 
Zlatoroga Laško s skupnimi 15-timi 
centimetri kazenskih točk,tretja pa je bila 
ekipa Kavke iz Kisovca. Posamično se je 
Matej Gošte, član Zlatoroga, uvrstil na 
četrto mesto, peti pa je bil Robi Zupan iz 
Kavke. (I.G.)

KIKBOKS

USPEŠEN NASTOP 
IZLAČANOV IN 
ZAGORJANOV

Pred odhodom na tekmo svetovnega 
pokala v Mariboru, so se reprezentantje 
zbrali na prvem letošnjem skupnem 
treningu v Vašhavi v Zagorju, kjer ima svoje 
prostore Klub borilnih veščin Pon-Do- 
Kwan Zagorje. Selektor Vladimir Sitar se 
je za nastop na svetovnem pokalu odločil 
za nekoliko širši izbor reprezentance. V 
reprezentanco je poklical iz Zagorja 
naslednje kikboksarje: Saša Vučka (prvič), 
Klemna Juvana, Saša Stojanoviča, Primoža 
in Andreja Bračiča, Igorja Kalšeka in 
Sabino Miklavčič, med člani Karate kluba 
Pon-Do-Kwan Izlake pa Marka Razpot
nika, Miloša Rozmana, Jureta Vetrška, 
Gregorja Ocepka, Liljano Gošte in Urško 
Dolinšek. Zaradi poškodbe pa tokrat v 
reprezentanci ni bilo Brigite Plemenitaš, ki 
pa po operaciji kolena že lepo okreva. 
Svetovnega pokala v Mariboru so se torej 
nekateri udeležili kot člani reprezentance, 
drugi pa kot člani kluba. Svetovni pokal, 
ki se gaje udeležilo okoli 200 tekmovalcev 
iz šestih držav, se je odvijal teden pred 
prvomajskimi prazniki. Kot nam je povedal 
Alojz Miklavčič, pa se tekmovanja nista 
želela udeležiti Andrej Bračič in Igor 
Kalšek, ker sta bila z lansko organizacijo 
turnirja razočarana. Tudi letos pa 
tekmovanje še zdaleč ni bilo tako zgledno 
organizirano kot naprimer vsako leto na 
mednarodnem tekmovanju v Zagorju. Tudi 
Sabina Miklavčič, ki bi morala nastopiti v 
glasbenih katah tokrat ni mogla pokazati 
kaj zna, saj so prireditelji tekmovanje v tej

zvrsti borilnih veščin zaradi premalo prijav 
odpovedali. Škoda.

Preletimo rezultate, ki so jih dosegli 
izlaški in zagorski Pondokwanovci. Razen 
Izlačanke Maje Vetršek, kije bila tretja, so 
vsi ostali medalje osvojili kot člani 
reprezentance. Najboljši uvrstitvi sta že v 
soboto dosegla Zagorjan Klemen Juvan in 
Izlačanka Liljana Gošte, ki sta bila vsak v 
svoji kategoriji druga. Oba pa sta se morala 
do finala zelo potruditi, da sta premagala 
svoje nasprotnike. Tudi zato jima je 
verjetno v samem finalu nekoliko 
zmanjkalo moči. Klemen je mimogrede 
izgubil s kasnejšim zmagovalcem v 
absolutni konkurenci. Vsekakor pa je tudi 
srebro zanju lep uspeh. V soboto so se 
izkazali še nekateri drugi: tretja sta bila 
člana izlaškega kluba Marko Razpotnik 
(izločil gaje Klemnov nasprotnik v finalu, 
ki je predhodno izločil tudi Miloša 
Rozmana) in Gregor Ocepek, ki je tokrat 
premagal dva nasprotnika, kakor tudi član 
zagorskega kluba Primož Bračič, ki gaje 
za vstop v finale ločila lažja poškodba. 
Dobil je namreč neprijeten udarec v glavo.

V nedeljo so tretje mesto osvojili še 
naslednji člani izlaškega kluba: že 
omenjena Maja Vetršek, Urška Dolinšek in 
Jure Vetršek, kije bil tretji tudi v absolutni 
kategoriji ter Sašo Vučko, ki se je kljub 
porazu v polfinalu dobro kosal s svojim 
nasprotnikom.

Spodaj podpisanega je pred kratkim 
poklicala ogorčena gospa, češ, da v Zasavcu 
namerno ne objavljam vseh rezultatov, ki 
jih dosega zagorski klub. Zagotavljam, da 
to ne drži, kar lahko vsakdo preveri v 
mojem ali arhivu Zasavca. Vsi rezultati ali 
poročila s tekmovanj, kijih prejemam po 
tekmovanjih, so vedno tudi objavljeni. 
Zagotovo pa niso bili objavljeni tisti, 
katerih nisem dobil. To pa je že problem 
ažurnosti posameznih klubov.

Izlačani praznujejo 10-letnico 
delovanja. Bo tudi naslednjih 10 let

tako uspešnih?
Igor Gošte

[ TAEKWONDO

KONČANO DRŽAVNO 
PRVENSTVO V 

TAEKWONDOJU

V Logatcu je soboto, 24. aprila potekalo 
državno prvenstvo v borbah. Prejšnja leta 
smo bili vajeni treh krogov prvenstva. Šele 
na koncu zadnjega kola so bili znani 
državni prvaki. Letos pa so se klubi na 
sestanku odločili, da prvič poskusijo s samo 
enim krogom prvenstva. Organizacija samo 
enega kroga se je pokazala za pozitivno 
odločitev klubov, saj se je na letošnje 
prvenstvo prijavilo več tekmovalcev kot 
prejšnja leta. Na letošnjem prvenstvu je 
sodelovalo 164 tekmovalcev iz 12 
slovenskih klubov. "TKD Litija je zastopalo 
16 tekmovalcev, ki so zasedli odlično 
ekipno 4 mesto. Glede na dejstvo, daje kar 
nekaj klubov imelo prijavljenih več 
tekmovalcev kot Litija in so kljub temu 
zasedli nižja mesta, je to lep uspeh. Trenerji 
smo zadovoljni z nastopom litijskih 
taekwondoistov ter se bomo še naprej trudili 
po svojih močeh, da se bodo uspehi 
nadaljevali," je povedal Franci Šircelj.

UVRSTITVE UTI JANOV V 
BORBAH ZA LETO 2004:

l.mesta: Karolina Aškerc(kadetinja do 
36 kg), Nermin Rekanovič (kadet do 50 kg), 
Špela Šinkovec (mladinka do 63kg), Polona 
Dobravec (članica do 63 kg),

l.mesta: Manca Kolar (kadetinja do 36 
kg), Maša Koprivnikar (kadetinja do 50 
kg), Maruša Višnikar (članica do 67 kg),

3.mesta: Katja Vidmar (kadetinja do 
50 kg), Gašper Repina (kadet do 50 kg), 
Manca Vidmar (mladinka do 55 kg), Aleš 
Kolar (član do 62 kg), Anita Juvančič 
(članica do 67 kg)

Špela Šinkovec je bila izbrana za 
najboljšo borko med mladinkami, žal pa si 
je nekoliko poškodovala nogo. Tako, daje 
vprašljiv celo njen nastop na svetovnem 
prvenstvu v Koreji.

Tekmovanja pa so se udeležili še: Lara 
Amršek kadetinja do 50kg, Katja Kremžar 
kadetinja do 50 kg, Matic Mahkovic kadet 
do 33 kg in Elvin Budimlič kadet do 40 
kg-

V klubu se zahvaljujejo sponzorju, ki 
že vse od začetka pomaga in klub 
razbremeni veliko stroškov, ki spremljajo 
tekmovanja doma in v tujini, to je firma 
M-TRADE (TOMAŽ KREMŽAR). (I.G.)



(ROKOMET

IZ TABORA RK RUDAR 
TRBOVLJE

CELJANOM TRD OREH

Trboveljski Rudar seje kot osmi uvrstil 
v končnico prvenstva za naslov prvaka 
Slovenije. Njihov prvi nasprotnik v 
četrtfinalu državnega prvenstva je evropski 
klubski prvak Celje Pivovarna Laško. V 
četrfinalu se igrata dve tekmi. Boljši iz 
obeh tekem se uvrsti v polfinale, slabšega 
pa čakajo trije nasprotniki za razvrstitev 
od petega do osmega mesta. Na prvi tekmi 
prejšnjo sredo pred 800 domačimi gledalci 
bi Rudar kmalu presenetil. Z evropskimi 
prvaki so namreč izgubili "le" 27: 29. 
Izkazal seje tudi domači vratar Prošt, ki je 
nanizal 14 obramb, le eno manj od 
"velikega" Periča. Sicer pa je bil pri 
Celjanih še najboljši Kokšarov, ki je 
dosegel 11 golov, ne pa tudi Rutenka, ki se 
sploh ni vpisal med strelce. Pri 
Trboveljčanih, kjer je manjkal poškodovani 
Stojakovič, velja pohvaliti vse, še najbolj 
pa Šmejca, Senčarja in Dobravca.(I.G.)

ČLANICE ZAGORJA V 
DRUGI LIGI ČETRTE

S prvenstvom pa so že končale zagorske 
rokometašice. V zadnjem krogu končnice 
so dekleta gostovala v Šentjerneju, kjer so 
izgubile 27: 24. Zaradi poškodb so pri 
Zagorjankah manjkale kar tri ključne 
igralke: sestri Poglajen in Tina Zajec. Na 
koncu so varovanke Olafa Grbca osvojile 
četrto mesto, kar je eno mesto manj kot so 
v klubu načrtovali. (I.G.)

( ŠPORT EXPRES

ZAGORJANI DRVIJO 
KVALIFIKACIJAM 

NAPROTI

Nogometaši Zagorja so še nekaj 
korakov bližje svojemu cilju 
kvalifikacijam za uvrstitev v prvo ligo. K 
temu cilju so se približali po dveh zadnjih 
zmagah in sicer so najprej preteklo sredo 
premagali sežanski Tabor kar s 6:0, zadnjo 
nedeljo pa so gostovali v Kidričevem pri 
tamkajšnjem Aluminiju, ki letos še ni 
okusil grenkobe poraza. V izredno 
pomembnem srečanju so Zagorjani slavili

z 2:0, strelca sta bila Čauševič in Baš. 
Zagorjani tako ostajajo na drugem mestu 
lestvice z dvema točkama prednosti pred 
tretje uvrščeno Belo Krajino. Zasavci 
imajo do konca prvenstva kar težak 
razpored in sicer so včeraj igrali doma 
proti petouvrščenemu Livarju, nato v 
nedeljo gostujejo pri četrtouvrščeni 
Dravinji, 23.majajih brščas čaka odločilno 
srečanje proti Beli Krajini na zagorskem 
štadionu, nato pa še obračun s Krškim- 
Posavje ter v zadnjem krogu gostovanje 
pri prvouvrščenem Rudarju iz Velenja.

LITIJANOM PRVA 
ZMAGA V FINALU

S petkovo tekmo se je pričelo finale 
državnega prvenstva v naši najmočnejši 
malonogometni ligi. Prednost domačega 
terena na prvi tekmi so imeli Lilijani, ki 
so v finalu s 5:4 premagali Puntar, pri 
čemer so za Lilijane zadeli Kristan trikrat 
in D.Simič ter Zorč, kije dosegel odločilni 
zadetek nekaj sekund pred koncem. Druga 
tekma finala bo v Tolminu.

CELJANI
PRIČAKOVANO BOLJŠI 
OD TRBOVELJČANOV

Potem, ko so Trboveljčani minimalno 
izgubili prvo tekmo četrtfinala končnice 
rokometne Lige Siol )29:27), so bili v 
drugo Celjani prepričljivejši in so slavili 
z 42:27. Najboljši strelec pri evropskih 
prvakih je bil Milosavljevič z osmimi 
zadetki, pri Trboveljčanih pa seje najbolj 
izkazal Celjan Gajič z 12-imi zadetki.

MALI NOGOMET

MEDOBČINSKE
MALONOGOMETNE

LIGE

PRVA LIGA 15.krog;
Juventus- Supermont 5 : 3, Pek.Leniči 

L- Trgotrans/Kukuca 7 : 3,
ETI- Čolnišče Integral 0 : 3, Mexico- 

Pek.Leniči II. 2 : 2, ŠD Mlinše- AMKO 
izolacije 0:1, Škoti Tingl tangi- Bar Slavi 
1 : 3.

Lestvica: 1 Juventus 39,2.Kukuca 31, 
3.AMKO izolacije 27...

Naj strelec: Zvone Razboršek, 23

/
/
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zadetkov.
Z zmago nad Supermontom se je 

hrastniška ekipa Juventus močno približala 
svojemu prvemu naslovu prvaka prve lige. 
Toliko bolj, ker je v 15.krogu poraz doživela 
trboveljska ekipa Trgotrans/Kukuca. V tem 
krogu je bila zanimiva še ena tekma, tista 
med kisovškima ekipama Bar Slavi in 
Škoti, ki so jo s 3:1 dobili člani ekipe Bar 
Slavi.

TRETJA LIGA 15.krog;
GD Hrastnik- ŠD Sava 3:6, Ni da hi- 

Kov.Gobovc 2:3, Sob.Lavrač- XXL 2:6, 
Young Boys- ŠD Čolnišče II. 7:1, ŠD 
Polšnik- Šentlambert/Gamsi 5:6, Tima- ŠD 
Mlinše II 4:5.

Trenutni vrstni red: XXL 35, 2.GD 
Hrastnik 33, ŠD Sava 32, 4.Young Boys 
31, 5.Šentlambert/Gamsi 29...

Naj strelec: A.Begič- 27 (GD 
Hrastnik).

ČETRTA LIGA IS.krog;
Medija- ŠD Prapreče II. 4:5, Amater- 

Trg.Čop Konjšica 2:1, ŠD Čemšenik- MNK 
Terezija 2:11, Torpedo moskva- ŠD 
Kotredež 2:4, ŠD Polšnik II.- Knapi Toplice 
8:2, Luka bar- Zasavc 0:3, ŠD Podkum 0:3, 
Udarnik/Lunar- Turisti 5:2.

Trenutna lestvica: l.ŠD Podkum 39,
2.Amater 38, 3.Medija 34,4.MNK Terezija 
30...

Naj strelec: Gasior- 32 (Amater).

VETERANSKA TRIM LIGA 2.krog;
Edupps/Štulm- Udarnik 7:0, 

Miz.Zupanc- Malo po malo 0:5, 
Šentlambert- Rigl 4:0, Izlake veterani-ŠD 
Mlinše 2:2, ŠD Čolnišče- Sepro 4:5.

3.krog; Edupps/Štulm- ŠD Čolnišče 
1:1, Malo po malo- Izlake veterani 4:1, ŠD 
Mlinše- Šentlambert 3:4, Sepro-Lunar 7:3, 
Miz.Zupanc- Rigl 3:3.

Lestvica: l.Malo po malo in
Šentlambert 9, 3.Edupps/Štulm 7, 4.Sepro 
6...

Naj strelec: Nedeljko Barič- 6 (Edupps/ 
Štulm)

V veteranski ligi gre zaenkrat še najboljše 
ekipi Šentlambert in Malo po malo, ki sta edini 
dosegli tri zmage. Med zanimivejšimi tekmami 
lahko štejemo tisto v 2.krogu, ko je Sepro še 
tik pred koncem srečanja s ŠD Čolnišče 
izgubljal 2:4, vendar pa so potem v štirih 
minutah dosegli kar tri zadetke in srečno 
zmagali. To pa v naslednjem krogu ni uspelo 
aktualnim prvakom Edupps Štulm, ki je s 
Čolniščami igral 1:1. (I.G.)

yVvWr
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DANILO LIPOVŠEK:
“MANJ OD PRIČAKOVANEGA,
A ŠE VEDNO ZADOVOLJIVO”

TJrvenstva v rokometnih ligah se počasi končujejo. Kako so z letošnjo sezono 
X zadovoljni pri RK Zagorje, smo vprašali Danila Lipovška, s katerim tudi 

sicer že dalj časa sodelujemo oziroma je prav on tisti, ki nas že vso sezono seznanja 
z dogodki v klubu. Pa preletimo, kaj nam je povedal.

I0| ŠPORT

Kako ste v klubu zadovoljni z 
letošnjimi rezultati (mlajše selekcije)?

Z rezultati ne moremo biti zadovoljni. 
Kljub pomanjkanju igralskega kadra smo 
pričakovali več predvsem od ekipe starejših 
deklic. Kljub dobremu nastopu v 
predtekmovanju so starejše deklice v 
četrtfinalu igrale katastrofalno slabo in 
izpadle. Mlajše deklice -B so prišle do 
polfinala. V polfinalu v Ljubljani so bile 
boljše od njih kasnejše državne prvakinje 
Maestral iz Izole in ekipa ŠD Polje iz 
Ljubljane. Mlajše deklice -A pa so se po 
zmagi v četrtfinalu s Piranoom in porazom 
proti ekipi Naklo uvrstile v polfinale, ki 
bo v soboto, 15.maja. Vsi se seveda 
sprašujemo, kaj se dogaja s temi mladimi 
dekleti, da na zaključkih tekmovanj ne 
pokažejo tistega znanja, ki ga vsekakor 
premorejo. Prave razloge je težko najti. 
Mogoče je to motivacija, nezainter
esiranost, premalo delovnega elana, želje 
biti čim boljši. Ali pa dekleta hodijo na 
treninge in tekme samo zaradi družbe in 
prijateljic. Mogoče je vzrok slabih predstav 
v preveliki popustljivosti trenerjev, slabo 
delo trenerjev, slaba udeležba na 
treningih.... Prav gotovo se bo potrebno o 
teh stvareh pogovoriti takoj po končanem 
tekmovanju še v tem mesecu. Verjamem, 
da bomo našli prave vzroke za takšno 
stanje kot je trenutno.

Ena od svetlih točk je ta, da smo v tej 
sezoni skupaj z osnovnimi šolami v občini 
Zagorje izpeljali projekt rokometne zveze 
Slovenije ROKOMET - MOJA IGRA. Tej 
akciji se je pridružilo okoli 35 deklic, ki 
do sedaj niso igrale rokometa. Čim večjih 
bomo poizkušali pripeljati tudi na redno 
vadbo v naš klub.

Članice so osvojile četrto mesto v LB 
ligi. Pričakovali ste tretje. Zdi se, da v 
končnici niso igrale tako dobro kot v 

prvem delu prvenstva, kajne?

Lahko rečem, da se je prvi del za nas 
končal veliko boljše kot smo pričakovali.

Imeli smo najtežjo skupino in kljub temu 
smo osvojili 1.mesto po prvem delu. 
Začetek tekmovanja v končnici se je za 
našo ekipo začel mogoče prekmalu. Že 
teden po končanem prvem delu se je 
začela igrati končnica za prvaka. 
Poškodovali sta se nam dve igralki 
(Skočir, Peterlin) in že v začetku končnice 
za prvaka smo nepričakovano izgubili v 
Škocjanu in nato še doma proti Polju. 
Kljub temu smo po začetnih porazih uspeli 
ekipo spraviti skupaj in nato začeli igrati 
precej boljše in tako so prišle tudi prve 
zmage. Na trenutke je bila igra naše ekipe 
vrhunska, že na drugi tekmi pa pod vsako 
kritiko. Razlogov za takšno stanje je več. 
Glavni razlog je neudeležba na treningih. 
Igralke so imele razne izgovore za svojo 
neudeležbo na treningih. Zato je imel 
trener Olaf Grbec veliko težav s sestavo 
ekipe za posamezne tekme. Vsekakor je 
pomembno povedati, da je uprava do 
igralk izpolnila vse obveznosti razen 
nekaterim igralkam za mesec april. 
Uvrstitev na četrto mesto je glede na 
prikazan rokomet realno.

Bo prišlo do kakšnih igralskih
sprememb v članski ekipi?

V tednu, kije pred nami, bomo v klubu 
opravili razgovore z vsemi igralkami od 
starejših deklic do članske ekipe in 
ugotovili kakšno bo stanje v naslednji 
sezoni. V klub bomo povabili tudi 
dekleta, ki so prenehale z igranjem pred 
leti in bi se sedaj rada vrnila. Upam, da 
bomo pri tem uspešni. Dobra novica je 
tudi, da smo se že dogovorili, da 
nadaljujemo sodelovanje s članskih 
trenerjem Olafom Grbcem tudi v naslednji 
sezoni.

Se obeta kakšna okrepitev?

Od pogovorov bo precej odvisno 
kakšna igralska zasedba se nam obeta v 
prihodnji sezoni. Trenutno se tudi še ne 
ve, kakšen bo sistem tekmovanja v

MLAJŠE DEKLICE -A V POLFINALU DP 
(arhiv kluba)

naslednji sezoni. Odprtihje veliko opcij. Do 
povečanja l.DRL na 12 ekip , zmanjšanja 
1. DRL na osem ekip. To seveda vpliva tudi 
na to, kakšno bo tekmovanje v LB ligi. 
Verjetno bo v naslednji sezoni prijavljenih 
okoli 20 ekip. Kakšen bo sistem 
tekmovanja, bo znano v mesecu juniju.

Mi smo pripravljeni na vse možne 
variante. Seveda iščemo povezave z 
določenimi klubi, da bi pridobili kakšno 
okrepitev in poizkušali narediti kar je v naši 
moči, da se prebijemo v l.DRL.

O samih imenih bi v tem trenutku težko 
kaj več povedal.

Mogoče organizirate še kakšno 
eksibicijsko tekmo?

V klubu tudi letos pripravljamo 
zaključek sezone, ki bo najverjetneje v 
soboto, 12.junija. Pripravljamo tekmo med 
mladinsko reprezentanco SLOVENIJE in 
selekcijo mladink LB lige. V predtekmah 
pa bi se predstavile igralke projekta 
ROKOMET - MOJA IGRA in mlajše 
selekcije, ki delujejo v okviru šole rokometa 
ali članska ekipa z morebitnimi novimi 
igralkami in okrepitvami za novo sezono. 
Po končanih tekmah bo za vse rokometne 
navdušence in privržence rokometa ter 
sponzorje in donatorje kluba še klubski 
piknik.

Kdaj se začnejo priprave za novo 
sezono?

Začetek priprav načrtujemo v začetku 
avgusta. Točen datumje odvisen od sistema 
tekmovanja v prihodnji sezoni in od začetka 
tekmovanja. Kot zadnji dve leti bomo tudi 
letos odpeljali igralke na 6 dnevne priprave 
v Savudrijo konec avgusta od 23.do 
29.avgusta.

Igor Gošte



KARATE

ŽIGA ROZINA ZMAGOVALEC 
MEDNARODNEGA TURNIRJA V 

POSTOJNI
Xzgleda, da načelo »v tretje gre rado« res drži za trboveljske karateiste. Pretekli 
JLmesec so se Trboveljčani po dveh predhodnih neuspešnih gostovanjih v 

daljnem Koblenzu v Nemčiji vrnili z bronasto medaljo Žige SANTEJA.
V soboto 8. maja so se člani Karate 

kluba TIKA Trbovlje na povabilo 
Postojnčanov udeležili 3. pokala 
Postojnske jame 2004. Na turnirju je 
nastopilo 443 tekmovalcev iz 16 karate 
klubov, iz petih držav (Avstrije, Češke, 
Italije, Hrvaške in Slovenije). Na turnirju 
so nastopili Tomaž BABIČ, Timi UMEK 
in Žiga ROZINA. V vlogi trenerja je prvič 
nastopila Petra JERMAN, vlogo vodje in 
šoferja pa je opravil Damjan ZDOLC.

BABIČU, ki si šele pridobiva prve 
tekmovalne izkušnje, je bil letos to prvi 
nastop izven Trbovelj. Opravil gaje zelo 
uspešno, saj je med 38 tekmovalci v svoji 
kategoriji na koncu osvojil 5. do 6. mesto. 
Timi in Žiga sta nastopila v kategoriji 
letnikov 1992 in 1993. Oba imata že kar 
precej tekmovalnih izkušenj in uspehov, 
tudi mednarodnih. Timi tokrat ni imel 
športne sreče, saj je izgubil že v 1. kolu. 
Svoj dan je imel tokrat Žiga, ki je v zelo 
številčni kategoriji ostal nepremagan vse 
do konca ter se na podelitvi povzpel na

( KOŠARKA

ČLANI l.B SKL(26.krog)
BANEX : LITIJA 98 : 75
Strelci za Litijo: Repina 7, Blaževič 

18, Auflič 2, Pušič Goran 17, Pušič Dragan
20, Jolič 5, Cirar 6

RUDAR : ŽKK MARIBOR 102 : 89
Strelci za Rudar: Džombič 25, Knaus

21, Remus 8, Brečko 12, Andrej Čop 12, 
Horvat 2, Vučajnik 2, Košalin 2, Robert 
Čop 8, Vajdič 12.

GD HRASTNIK : AJDOVŠČINA 85 
: 102

Strelci za GD Hrastnik: Majkič 3, 
Čop 5, Žitinik 17, Golotič 4, Tušek 1, Čeko 
15, Godicelj 40

Končna lestvica : 1.Maribor Branik 
50 ....8.GD Hrastnik 40 9.Rudar 37 
10.Litija 34.....

KVALIFIKACIJE ZA

naj višjo zmagovalno stopnico, kjer je iz rok 
organizatorjev prejel lep pokal.

Petra in Damjan sta bila ob prihodu v 
Trbovlje zelo zadovoljna tako s 
prizadevnostjo tekmovalcev kot samim 
rezultatom. Med drugim sta pohvalila tudi 
samo organizacijo tekmovanja, še posebej 
pa delo glavnega sodnika na turnirju, 
Zdravka ROMIHA, bivšega člana 
trboveljskega kluba in enega izmed 
najuspešnejših tekmovalcev v več kot 
tridesetletni zgodovini, ki ima v svoji 
vitrini tudi medalje iz uradnih evropskih 
prvenstev.

Že prihodnji vikend bo eden izmed 
vrhuncev spomladanske tekmovalne 
sezone, ekipno državno prvenstvo. Lansko 
leto so Trboveljčani s tremi ekipami trikrat 
klonili šele v finalu. Letos načrtujejo 
najmanj ponovitve lanskega uspeha. 
Najmlajši tekmovalci pa bodo nastopili na
2. mednarodnem turnirju v Puli.

Franjo GLAVICA

I.LIGO - KADETI 
(l.KROG)

5. skupina v Hrastniku
GD HRASTNIK : ELEKTRA«B« 

109 : 47
PREBOLD : ZAGORJE BZ 75 

: 64
GD HRASTNIK : ZAGORJE BZ 90 

: 34
ELEKTRA«B« : PREBOLD - zmaga 

Prebolda
V 2.krog sta se kvalificirali ekipi GD 

Hrastnika in Prebolda.

6. skupina v Novi Gorici 
TOLMIN : NOVA GORICA - zmaga

Nove Gorice
ILIRIJA : RUDAR 97 : 77 
RUDAR : NOVA GORICA 58 : 72 
ILIRIJA : TOLMIN - zmaga Ilirija
V nadaljnje tekmovanje sta se uvrstili

SPORT

ekipi Nova Gorica in Ilirija.

PIONIRJI I.SKL CENTER
(2. krog)

RUDAR : LASTOVKA DOMŽALE 
88 : 56

Strelci za Rudar: Kolenc 23, Doberlet
14, Roglevski 13, Muminovič 12, Sačič 11 

(3.krog)
GD HRASTNIK : RUDAR 59:81 
Strelci za GD Hrastnik: Babič 21, 

Lavrič 12, Plazar 11, Avdič 5, Rome 4 
Strelci za Rudar: Račič 19, Tominšek 

16, Kolenc 13, Roglevski 13 
(4. krog)

RUDAR: PARKLJI BEŽIGRAD 62 :79 
Strelci za Rudar: Tominšek 21, Sočič

15, Dobrlet 15, Muminovič 7, Kolenc 6

PIONIRJI (letnik 1991) 
SKUPINA JUG (l.KROG)

PIVOVARNA LAŠKO : RUDAR 50 
: 46

Strelci za Rudar: Sačič 18, Kačič 9, 
Račič 6, Bučalič 6

Naslednji krog: Rudar : Elektra Šoštanj 
v torek 11.05.04 ob 16.00 uri v telovadnici 
OŠ Trbovlje.

PIONIRKE I.SKL VZHOD II.
(2.krog)

ŽKD STUDIO JIN-JANG : NOVO 
MESTO 102 : 36

Strelke za ŽKD S.Jin-Jang: Barič 32, 
Kerin 20, Klavžar 19, Beširevič 13, 
Slapšak 6

(3. krog)
ŽKD STUDIO JIN-JANG - prosto 

(4.krog)
ŽKD STUDIO JIN-JANG : MERKUR 

CELJE 92:41
Strelke za ŽKD S.Jin-Jang: Barič 30, 

Klavžar 20, Kerin 13, Slapšak 10, Fele 9
Pišek Aljoša

Klub jadralnih padalcev 
Kavka Kisovec

organizira v okviru Letalske zveze 
Slovenije in Komisije za jadralno 

padalstvo Odprto državno prvenstvo 
Slovenije v točnosti pristajanja “Kisovec 
2004” in sicer v soboto in nedeljo 22. in 

23.05. 2004 z začetkom ob 8.uri z 
vzletišča Marela (rezerva Vrh) in 
pristajališčem Štirc v Kisovcu.

Vabljeni!

MSBMmSESL
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Kronično na področju 

Policijskega oddelka 

Zagorje ob Savi

prometne nesreče

Dne 22.aprila ob 9.20 uri so policisti 
obravnavali prometno nesrečo pri rudniku 
in sicer je voznik avtomobila zaradi 
prekratke varnostne razdalje trčil v vozilo 
pred seboj. Nastala je materialna škoda, 
oba udeleženca pa sta iskala zdravniško 
pomoč zaradi bolečin v vratu. Povzročitelju 
je bil izdan plačilni nalog.

Nesreča zaradi istega vzroka se je 
zgodila tudi 28.aprila ob 8.45 uri in sicer 
je voznik na Orehovici trčil v voznico pred 
seboj. Materialne škode je za 300.000 SIT, 
povzročitelju pa je bil izdan plačilni nalog.

KAZNIVA DEJANJA

Dne 22.4. ob 6.10 uri so bili policisti s 
strani oškodovanca obveščeni, da mu je 
neznanec na parkiranem vozilu odlomil 
anteno in ogledalo ter s trdim predmetom 
poškodoval barvo vozila. S tem je lastnika 
oškodoval za okoli 120.000 SIT.

Dne 25.aprila so imeli svoj pohod 
avtomobilski vlomilci. Na Polju so namreč 
vlomili v tri vozila. Za storilci zbirajo 
obvestila.

Naslednjega dne pa so policisti 
opravili ogled kraja vloma v kegljišče. 
Neznani storilec je preko noči vlomil skozi 
okno ter nato iz notranjosti odtujil cigarete, 
pijačo, dve športni torbi in videorekorder. 
S tem je lastnika oškodoval za okoli 
200.000 SIT.

AUFBIKS
Dne 22.aprila ob 20.45 uri sta se dva

mlada Zagorjana odločila, da malce 
popestrita noč sebi in policistom in sta se 
stepla. Zoper oba sledi predlog.

Dne 27.aprila so policisti morali 
dvakrat intervenirati v Hrastniku. Najprej 
je pijan moški oviral promet, nato pa doma 
udaril očima. Ker se nikakor ni hotel 
pomiriti in ni upošteval zakonitih ukazov 
policistov, je bil pridržan do iztreznitve,

podan pa je bil tudi predlog sodniku za 
prekrške.

(Peter Motnikar)

Kronično na področju 

Policijskega oddelka 

Hrastnik

PROMETNE NESREČE

Dne 28.aprila ob 17.25 uri so policisti 
v Čečah obravnavali prometno nesrečo 
1.kategorije. Ugotovljeno je bilo, daje 
voznik osebnega vozila vozil preblizu 
desnega roba, kjer je trčil v kamenje, nato 
pa zapeljal na levo stran, kjer je nasproti 
pravilno pripeljalo drugo vozilo. 
Povzročitelju je bil na kraju izdan plačilni 
nalog.

Dne 30.4. ob 14.55 urije osebno vozilo 
zapeljalo z vozišča v reko Savo. Pri tem so 
bili aktivirani trboveljski potapljači, ki so 
locirali vozilo, nato pa je bila izvedena 
vleka vozila. Policisti so ugotovili, da je 
do prometne nesreče prišlo zaradi 
neprilagojene hitrosti voznika, kateri je ob 
srečevanju nasproti vozečega vozila izgubil 
nadzor nad vozilom. Zoper njega bo podan 
predlog SP-ju.

AUFBIKS
Dne 24.aprila ob 23.45 uri so bili 

policisti obveščeni o kršitvi javnega reda 
in miru v lokalu Point 21. Na kraju je bilo 
ugotovljeno, da sta fizično obračunavala 
dva občana, vzrok pa naj bi bili 
neporavnani dolgovi. Policisti bodo zoper 
njiju podali predlog SP-ju.

Le slabo uro kasneje so morali 
policisti ponovno intervenirati v istem 
lokalu. Tokrat so bile v pretepu udeležene 
štiri osebe. Na kraju so bili vsi obveščeni, 
da bo zoper njih podan predlog SP-ju.

Dne 5.5. ob 9.10 uri so bili policisti s 
strani vodstva osnovne šole v Hrastniku 
obveščeni, daje v nek razred prišel občan 
in pričel vpiti na otroka. Na kraju so 
policisti z njim opravili razgovor in ga 
seznanili, da bo zoper njega podan predlog 
SP-ju.

Peter Motnikar
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Kronično na področju

POLICIJSKE POSTAJE

Trbovlje od 24. 04. do 

26. 05. 2004
27. 04. Policisti so obravnavali 

poškodovanje poštnih nabiralnikov na 
Koloniji 1. maja.

28. 04. Izvedena je bila drzna tatvina 
na Novem domu. Za dejanje sta bili 
osumljeni dve neznanki, ki sta 
oškodovanki iztrgali torbico in zbežali. Iz 
torbice sta pobrali denar torbico pa odvrgli.

V noči iz 01. 05. na 02. 05. Je prišlo 
do poškodbe več vozil na Cesti Tončke Čeč. 
Policijska patrulja je izsledila storilce in 
jih predala v postopek in obravnava 
sodniku za prekrške.

03. 05. Policisti so obravnavali objestno 
dejanje razbijanja stekel na objektu IBT. 
Na Cesti Tončke Čeč pa je oškodovanec 
prijavil poškodovanje ključavnice na 
osebnem avtomobilu.

03. 05. Policisti so obravnavali tatvino 
registrske tablice št. Lj A006N.

05. 05. Na Sallumines-u, na Hohkra- 
utovi, v Novem domu in na Partizanski 
cesti so bili izvedeni vlomi. Novi 
protipravni lastniki so si prilastili več 
cigaret, vrtalni stroj, klimo napravo dve 
pnevmatski kladivi in GSM Panasonic. V 
enem primeru je storilec le vlomil vstopil 
v prostor odnesel pa ni nič.

29. 04. Na Mrzlici je začel pijani 
korajžnež pretepati svoje prijatelje in dekle, 
s katerimi je popival. O dogodku so 
obvestili očeta, kije prišel po nasilneža in 
jih tudi sam skupil od sinove roke. Močan 
korenjak ni dal miru tudi po prihodu 
policistov. Proti policijskim strokovnim 
prijemom pa je bil očitno premalo 
strokoven. Policisti so ga obvladali in 
pridržali. Svoje početje bo moral pojasniti 
pri sodniku za prekrške. Tokrat trezen.

06. 05. Ponovno so policisti v svojih 
prostorih gostili nekega občana. V 
stanovanje na Koloniji 1. maja je v 
stanovanje prišel močno vinjen moški, 
močan kot medved in začel pretepati 
lastnika. Lastnik se je zatekel po pomoč k 
sosedom. Po prihodu policijske patrulje se 
silak ni umiril. Prenočišče in prevoz do 
policijskega apartmaja, so mu zagotovili 
varuhi javnega reda in miru. Zagotovili so 
mu tudi obisk pri sodniku za prekrške.

03. 05. Ob cesti je obležal pijani moški.
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OPOZORILO!

V mesecu maju potekajo kolesarski I 
izpiti učencev 4. razredov osnovnih šol | 
v vseh treh zasavskih občinah. | 
Policisti, skupaj z učenci, preverjajo | 
varnost koles. Ta in naslednji teden ■ 
bodo potekale priprave za opravljanje « 
izpita oziroma praktične vožnja. 
Vozniki naj bodo v omenjenih dneh še * 
posebej uvidevni in previdni.

V obravnavanem obdobju sta se zgodili 
dve prometni nesreči v katerih sta bila 
udeležena kolesarja. K sreči brez težjih 
posledic.

MA-Š.

Kronično na področju 

Policijske postaje 

Litija

PROMETNE NESREČE

Dne 20.aprila ob 00.15 uri so policisti 
pridržali mlajšega moškega iz Zasavja, ki 
se je vozil brez vozniškega dovoljenja in 
odklonil strokovni pregled, da bi se 
ugotovilo, če je vozil pod vplivom mamil. 
Storil je še več drugih prekrškov, med 
drugim pa policistom večkrat ni hotel 
ustaviti, zato ga je policistom uspelo 
ustaviti šele v Zalogu v Ljubljani. Še isti 
dan je bil odpeljan v takojšnji postopek pri 
sodniku za prekrške v Ljubljani, ki ga je 
kaznoval z denarno kaznijo 300.000 SIT

Dne 21.aprila ob 18.15 uri se je na 
glavni cesti Litija - Zagorje zgodila 
prometna nesreča. Policisti so ugotovili, da 
je voznik osebnega avtomobila vozil z 
neprilagojeno hitrostjo, zato je izgubil 
oblast nad vozilom in trčil v varovalno 
ograjo. Po nesreči je voznik vozilo odstranil 
iz vozišča in odšel neznano kam. Ko bodo 
policisti z njim opravili razgovor, bodo 
napisali prijavo sodniku za prekrške.

Dne 22.aprila ob 07.45 uri so bili 
policisti obveščeni, da seje na glavni cesti 
Litija - Ljubljana med Hotičem in 
Vernekom zgodila prometna nesreča. 
Voznica osebnega avtomobila je nepravilno 
prehitevala in čelno trčila v nasproti vozeči 
osebni avtomobil. Pri tem sta se dve osebi 
hudo telesno poškodovali.

Dne 23.aprila ob 15.30 uri se je na 
glavni cesti Litija - Zagorje pri tunelih

zgodila prometna nesreča. Policisti so 
ugotovili, da je voznik osebnega 
avtomobila vozil v smeri Zagorja z 
neprilagojeno hitrostjo in pod vplivom 
alkohola, zato je njegovo vozilo v levem 
ovinku začelo zanašati. Med zanašanjem 
je zapeljal iz vozišča na bankino, nato pa 
zapeljal na travnik in trčil v drevo. Po 
trčenju seje vozilo prevrnilo na streho in 
nazaj na kolesa. V prometni nesreči sta bili 
dve osebi lahko telesno poškodovani.

Dne 25. aprila 23.30 uri je na lokalni 
cesti Polšnik - Tepe vinjeni voznik 
osebnega avtomobila vozil z neprilagojeno 
hitrostjo v smeri Tep, zato je njegovo vozilo 
v levem ovinku zaneslo desno izven 
vozišča ter je trčilo v drevo. V prometni 
nesreči so se štiri osebe lahko telesno 
poškodovale.

KAZNIVA DEJANJA

Dne 22.aprila ob Ü6.I5 uri so bili 
policisti obveščeni, daje neznani storilec 
preko noči vlomil v trgovino Tija na 
Svetčevi ploščadi. Neznanec je s primernim 
orodjem vlomil vhodna vrata trgovine in 
ukradel več kosov oblačil v skupni 
vrednosti približno 465.000 SIT.

Dne 22. aprila ob 15.30 uri so 
policiste poklicali, da je neznani storilec 
vlomil v stanovanjsko hišo v Tenetišah. 
Policisti so ugotovili, da je neznanec 
odstranil mrežo iz kletnega okna, kije bilo 
delno oprto in tako prišel v notranjost, kjer 
je ukradel DVD player znamke Samsung, 
šest zvočnikov za hišni kino znamke 
genius, motorno žago znamke stihi ter več 
moških in ženskih zlatih prstanov, ogrlic, 
zapestnic in uhanov, 200.000 SIT ter 1500 
EUR.

Dne 6.maja ob 01.15 uri so bili 
policisti obveščeni, da so neznani storilci 
vlomili v trgovino last KZ Trebnje na 
Dolah pri Litiji, nato pa so se odpeljali z 
osebnim avtomobilom znamke renault 5 
rdeče barve, ki vsaj zadaj ni imel registrske 
tablice. Neznanci so ukradli približno 10 
kg sira, zaboj vina ter nekaj kave in jogurta. 
Neznance je prepodil občan, ki je prižgal 
luč in po telefonu poklical v trgovino. 
Občanom predlagamo, da v takih primerih 
najprej oziroma takoj pokličejo policijo, saj 
bomo le na ta način s skupnimi močmi 
lahko izsledili storilce.

AUFBIKS
Dne 26.aprila ob 18. 45 uri sta bila

ŠPORT

policista obveščena, da je v parku na 
Prvomajski ulici v Litiji leži neznani 
moški. Policista sta ga odpeljala v ZD 
Litija, vendar zdravniška pomoč ni bila 
potreba. Ker je v ZD Litija začel vpiti in 
razgrajati in s kršitvijo ni prenehal kljub 
ukazom policistov, sta policista odredila 
pridržanje do streznitve in napisala prijavo 
sodniku za prekrške.

Naslednjega dne ob 11. uri so bili 
policisti zaprošeni za intervencijo v 
stanovanjski hiši v okolici Šmartnega. 
Policisti so ugotovili, daje mož žalil ženo 
z raznimi žaljivkami in ji s pretepom, zato 
se je žena z otrokom odselila. Sledi 
kazenska ovadba.

Dne 30.aprila ob 23.15 uri so bili 
policisti zaprošeni za intervencijo v 
Šmartnem pri zadružnem domu, kjer je 
prišlo do pretepa. Policisti so ugotovili, da 
naj bi se pijani mlajši moški zaletel v 
drugega moškega ter nato padel po tleh. 
Med njim je prišlo tudi do manjšega 
prepira, nato pa je drugi moški odšel proti 
vozilu. Za njim sta pritekla dva druga 
moška. Eden je z lesenim količkom 
zamahnil proti moškemu, ki je udarec 
zavaroval z levo roko. Pri tem se je hudo 
telesno poškodoval - zlom druge dlančnice 
leve roke. Policisti o dogodku še zbirajo 
obvestila.

Peter Motnikar

DELOVNI NESREČI

Dne 27. aprila ob 22.30 uri so bili 
policisti obveščeni, da seje tega dne 
ob 21.30 uri v gozdu v okolici Javorja 
zgodila delovna nesreča. Policisti so 
ugotovili, da so trije mladoletniki z 
neregistriranim traktorjem vlačili les 
za kres. Ker je traktor obstal v blatu, 
se je eden mladoletnik usedel na 
prednji desni blatnik. Zaradi tresenja 
traktorja je mladoletnik padel iz 
traktorja, pri tem pa mu je prednje 
desno kolo prevozilo levo nogo in se 
je hudo telesno poškodoval, saj si je 
zlomil levi kolk.

Dne 30.aprila ob 16.15 uri pa seje 
delovna nesreča zgodila v 
Kostanjevici. Policisti so ugotovili, da 
je traktorist zapeljal preblizu robu 
dvorišča in zdrsnil po bregu ter se 
večkrat prevrnil, traktor pa je obstal 
po 40 m. Pri tem se je hudo telesno 
poškodoval.

Peter Motnikar

13, veliki traven 2004
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mali oglasi
Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z 

naročilnico na naslov: Zasavc d.o.o.. Cesta 20.julija 2c, 1410 
Zagorje ob Savi. Uredništvo si pridržuje pravico skrajšanja 
oglasa in spremembe teksta brez obvestila naročnika. 
Pridržujemo si pravico, da zaradi zakonskih obveznosti ne 
objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, če 
zraven ni priložena kopija osebnega dokumenta.

Avtomobili, deli 
Prodam renault clio 1.2 

RT, letnik 2000, rdeče barve, 
5 vrat, nekaj opreme, nikoli 
karamboliran, tel.: 041/895 
101

Razno
Prodani kombiniran 250 

litrski hladilnik z zamrzovalno 
omaro, tel: 041 315 582

Prodani otroško kolo 
esperia pindo 8800-16, kot 
nov, tel.: 051 318 780

Prodam skrinjo (270 1), 3- 
delna garderobna omara, 
steklokeramičen štedilnik, 
kuhinjski elementi, spalnica, 
podarim štedilnik (4x plin, 2x 
elektrika, pralni stroj, tel.: 041/ 
494-818
________________ Asz __

I/ NAROČILNICA ZA t 
! BREZPLAČNI !
| MALI OGLAS ]
i r " s ]

Vsebina oglasa:

v y

}
/

Moj naslov (ni za objavo):

\

c«c
lUPRtmičninE

Ulica 1 junija 7,1420 Trbovlje 
Tel.: 03/56 26 242,
Fax: 03/56 32 242 
GSM: 031/359 725 

in 031/359726 
Prodaja, odkup stanovanj in 

poslovnih prostorov, vikendov in 
parcel.

Stanovanja, parcele

Oddam v najem poslovni 
prostor v izmeri 70 m2, tel.: 
041/596-325

Prodam zidano garažo na 
Mestnem trgu v Trbovljah, tel.: 
56 28 074

VA'vWf
______________ 13. veliki traven 2004

Prodam plinsko bombo 10 
kg, prazno za 5.500 SIT, polno 
za 7.800 SIT, obe za 12.000 
SIT, tel.: 040 665 553

Reiki tečaji vseh stopenj, 
reiki terapije, pranoterapija, 
DNA, svetovanje, tarot, tel.: 
031/355 360

Prodam prostostoječo 
tehtnico - nosilnost 2T z 
razdelbo po 1KG. Tel.: 041/ 
605-080

Prodam zelo malo rabljen 
mešalec za beton - ugodno, tel.: 
041/217-173 (zvečer)

Zaposlitev, pomoč

Si morda samska, vdova, 
ločena, brezdomka, stara 45 
let? Sem še samski in bi želel 
imeti nežno dušo ob sebi. Pridi 
k meni. lepo nama bo, tel.: 040 
540 756

NAGRADNA KRIŽANKA
T) ešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do
XV27.maja 2004 na naslov: Uredništvo Zasavca, Cesta 

20.julija 2c, 1410 Zagorje Zagorje ob Savi, s pripisom 
NAGRADNA KRIŽANKA ŠT.: 9/2004. Fotokopij ne 
upoštevamo. Torej morate ob pripisu dodati še številko križanke 
(kije ista kot številka časopisa). Opozarjamo vas, da rešitve gesla, 
ki bodo prispele na dopisnicah, ne bomo upoštevali. V poštev 
bodo prišle le v primeru, da bo na njih izrezek gesla Zasavca. 
Zraven pripišite davčno številko, ker vas v nasprotnem primeru 
ne bomo upoštevali pri žrebu nagrad.

Praktične nagrade, ki vas čakajo, podarja Zasavc d.o.o.

Izžrebanci nagradne križanke 7/2004:

1. Maša Češek, Rove 5, Zagorje ob Savi
2. Antonija Perc, Vreskovo 32a, Trbovlje
S.Vladimira Grčar, Na bregu 12, Zagorje ob Savi

Dekle ali mamica, če si 
želiš resne, iskrene ter poštene 
trajne zveze in nisi starejša oc 
34 let, pokliči: 031/836-378

25-Ietni moški išče 
redno zaposlitev na 
področju Zagorja ali 
Zasavja. Komunikativnost, 
izkušnje z delom v tajništvu, 
vestnost in poštenost - to so 
moje vrline. Če ustrezam 
vašim pogledom v skupno 
uspešno prihodnost, potem 
pokličite in z veseljem se 
bom odzval vabilu na 
razgovor. Informacije na 
040/208-312.

Zaposlimo šoferja kiper 
kamiona, strojnika 
gradbene mehanizacije 
(izpit ni pogoj), delavce pri 
nizkih gradnjah - gradbeni 
delavci. AGM Nemec 
Primož s.p., Sedraž 3, 
Laško. GSM: 041/625-913, 
tel.: 03/56-48-043.

Pizzerija JAKA na
Homcu med Domžalami in 
Kamnikom takoj zaposli 
pizzopeka. Tel.: 041/672- 
776

Osebni stiki
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PRIPRAVIL:
RAZVED

RILO

SLUŽAB
NIKI

ŽENSKO
IME,

SINONIM 
ZA SMRT

ZAČETEK
POGOVORA

KRAJEVNI
ŠAUIVEC
V DALMA

CIJI

ANDREJ
ROZMAN

NEMŠKO MESTO
V DEŽELI BADEN
WÜRTTEMBERG 

SEVERNO OD BODEN
SKEGA JEZERA

NAŠ KANT- 
AVTOR 

(ADI)

LISASTA
KRAVA

TABO
RIŠČNIK,
INTERNI
RANEC

OZEK 
ŽLEB V 
DESKI

VIKTOR
ERŽEN

EKIPA.
TIM

ŽENSKO
OBLAČILO

BREZ
ROKAVOV,
ŽIVOTEC
ILOVICA 1

GRŠKO 
MESTO V 

EPIRU

SODNIK V 
GR. MITO

LOŠKEM 
30DZEMUU

Iw i jN?nD
AMERIŠKI
IZUMITELJ
THOMAS

EDISON

RASTLINA 
ALI ŽIVAL 

IZ OD
DALJENE, 
NAVADNO 

JUŽNE 
DEŽELE

DUHO
VITOST.

DOMISEL
NOST

REZINA
KLOBASE

ALI
ČEBULE

OSTANEK 
VEJE V 
DEBLU

OBOK

NAJMANJŠI 
rOMBOLSKI 

DOBITEK 
TEKOČINA 

V ŽILAH

KRŠKO
BALKAN

SKO
GROBO
SUKNO

UROŠ
1IPUŠČFK 
'JERAZLOC- 
MO NAPISA
NA ČRKA

OSEBA,
KI VLADA 
SKUPAJ S 
ŠE KOM

VEGETARI
JANEC V 
JABOLKU 
SL KRITIK 
(FRANCE)

SAD

PREPROSTA POPOTNA 
TORBA ZA ČEZ RAMO
LEGENDA
KOŠARKE
DANEU

NANEŠEN
MATERIAL

RODOVINA,
FAMILIJA

TOMO
ČESEN

HAZARDNA
IGRA

NAŠA
NAJBOUŠA
PADALKA
(IRENA)

VELIKA
ŠOLSKA

VEŽA

IZTOK
BOŽIČ

ADAMOVA
DRUŽICA

PETELIN

GRM Z 
DOLGIMI,
Šl BASTI Ml 

VEJAMI

OPLOV
MINI

KOMBI

SREDIŠČE GUMARSKE 
INDUSTRIJE ZDA
V DRŽAVI OHIO 

DEŠČICA ZA SES
TAVLJANJE SODOV

PROVINCA 
V ŠPANIJI 
ŠPANSKI 
PISATEU 
(MIQUEL)

TELO
VADNO
ORODJE

NEMŠKA
IGRALKA
SOMMER

BOR
GOSTIŠA

ZEUŠČE

MAJHNE
OČI

AGENS.
GIBALO

GORAZD
ŠTANGEU

SL. MORSKI 
BIOLOG 

MIROSLAV' 
WILLIAM 

PITT

BRITANSKI
PISATEU

("ŽIVALSKA
FARMA")

URADNI
SPIS

GLOBOKA, 
PODOLGO
VATA VDOL 
BINA KRAŠ

KIH TAL

RAVENSBURG: mesto v Nemčiji LERO: dalmatinski šaljivec AKRON: mesto v Ohiu
ESPRI: duhovitost ARTA: mesto v Grčiji AGILA: oplov mini kombi

Vicoteka
Leva
V mestu se srečata dva leva. Pr
vi žari od zdravja, drugi je suh in 
nič kaj uglednega videza. “Do se
daj sem imel srečo,” pojasnjuje 
prvi, “dobil sem službo v pisarni. 
Vsak teden sem požrl enega urad
nika, pa ni nihče ničesar opazil.” 
“Ali lahko tudi meni priskrbiš ta
ko službo?” “Ne morem, dobil 
sem odpoved. Včeraj sem požrl 
snažilko, pa so takoj opazili!”

Križanje
“Gospod direktor, kaj je največji 
uspeh vaših raziskav v živalskem 
vrtu?” “Križanec med dihurjem in 
orlom.” “In kaj je nastalo iz te
ga?” “Tega še ne vemo povsem 
zagotovo, toda smrdi do neba.”

Rdeča kapica
Rdeča kapica gre skozi gozd k 
babici. Iz grmovja se zasliši glas: 
“Kdo gre?” “Rdeča kapica.” 
“Kam greš?” “Babici nesem 
košarico.” “Kaj imaš v košarici?” 
“Šunko, potico, vino in še kaj.” 
“Še kaj?” je glas v grmovju ne
strpen. “No, napolitanke, sadje 
...” “Poglej, če imaš tudi kaj ser
viet, pa hitro, se mudi ...”

Obtoženi
“Obtoženi, zakaj ste soseda uda
rili z lesenim kolom?”
"Gospod sodnik, zelo mi je žal...” 
“A tako?”
“Ja, ker tisti trenutek nisem našel 
nobenega kovinskega droga...”

PABERKOVANJE
Sloni uporabljajo svoj rilec tudi 
za umivanje in kopanje. Dejan
sko se rilec lahko spremeni tudi 
v vrsto naprave za tuširanje, tako 
da se z vodo, ki jo naberejo v 
nosnicah, škropijo po telesu.

V preteklih stoletjih so poroč
ne mize v Benetkah krasili zvr
hani vrči zlatnikov. Takšno očit
no bahanje z bogastvom je ve
ljalo za znak dobrega okusa, ele
gance in ugleda.

Po izračunih NASE naj bi bila 
površina la, enega od številnih 
satelitov planeta Jupiter, pose
jana s približno 300 vulkani.

Navadno se pavijani prehranju
jejo z rastlinami in mrčesom, 
vendar znajo nekateri odrasli 
samci pokazati veliko spretnosti 
tudi pri lovu na srednje velike se
salce.

Na Filipinih že nekaj časa pred
vajajo radijsko otroško oddajo, v 
kateri kot voditelji nastopajo sa
mo otroci.



NAŠA BODOČNOST
H- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

KINO
PROGRAM

KINO ZAGORJE OB SAVI
Četrtek 13.5. ob 20.uri - ŠEFOVA HČERKA - ameriški, 

komedija
Petek 14.5. ob 18.uri -- MEDVEDJA BRATA - ameriški, 

animirani; ob 20.uri - ŠEFOVA HČERKA - ameriški, komedija 
Sobota 15.5. ob 18.uri - MEDVEDJA BRATA - ameriški, 
animirani; ob 20.uri - LJUBEZEN JE LUŠTNA STVAR - 

ameriški, romantična komedija 
Nedelja 16.5. ob 10.uri - MEDVEDJA BRATA - ameriški, 
animirani; ob 20.uri - LJUBEZEN JE LUŠTNA STVAR - 

ameriški, romantična komedija
Ponedeljek 17.5. ob 20.uri - LJUBEZEN JE LUŠTNA STVAR - 

ameriški, romantična komedija 
Torek 18.5. ob 20.uri - LJUBEZEN JE LUŠTNA STVAR 

ameriški, romantična komedija 
Sreda 19.5. ob 20.uri - ČASOVNA PAST - ameriški, zf 

pustolovski
Četrtek 20.5. ob 10. in 19.uri BALETNA PREDSTAVA - 

BALETNI ODDELEK GLASBENE ŠOLE ZAGORJE : Sergej 
Prokofjev : PEPELKA

Petek 21.5. ob 19.30 uri - KONCERT MLADINSKEGA 
PEVSKEGA ZBORA VESNA 

Sobota 22.5. in nedelja 23.5. 5. FESTIVAL FLAVTISTOV 
SLOVENIJE

Ponedeljek 24.5. ob 20.uri - ČASOVNA PAST - ameriški, zf 
pustolovski

KINO IZLAKE
Nedelja 16.5. ob 20.15 uri - ŠEFOVA HČERKA - ameriški, 

komedija
Nedelja, 23.5. ob 20.15 uri - ČASOVNA PAST - ameriški, zf 

pustolovski

KINO TRBOVLJE
13.5.2004 POŠAST ob 18.00; TROJA ob 20.00, zgodovinski 

spektakel - SVETOVNA PREMIERA
14.5.2004 POŠAST ob 18.00; TROJA ob 20.00

15.5.2004 TROJA ob 17.00 in 20.00
16.5.2004 TROJA ob 17.00 in 20.00

17.5.2004 TROJA ob 18.00
18.5.2004 TROJA ob 18.00

19.5.2004 MAČEK V KLOBUKU ob 18.00; TROJA ob 20.00
20.5.2004 NA ROBU STRASTI ob 20.00

21.5.2004 MAČEK V KLOBUKU ob 18.00; NA ROBU
STRASTI ob 20.00

22.5.2004 MAČEK V KLOBUKU ob 18.00; NA ROBU
STRASTI ob 20.00

23.5.2004 MAČEK V KLOBUKU ob 18.00; NA ROBU
STRASTI ob 20.00

24.5.2004 NA ROBU STRASTI ob 20.00

DRUGE PRIREDITVE V DDT:
20.5.04 Lutkovni abonma -ZKD 

13.5.04 »Naš svet glasbe« 
Glasbena šola Trbovlje

im: BB3B3B3I

\

NASA BODOČNOST
Če bi se trudili, da bi bili, kakršni naj bi bili, kot 

prikrivamo, kar smo, bi bili lahko taki, kakršni smo, ne da 
bi bili v težavi, sploh kaj prikrivati.

(La Rochefoucauld)

V dneh od 28. aprila do 8. maja 2004 rojenih dvanajst 
človečkov, sedem deklic in pet dečkov, je kar je - za sedaj...

28. 04. 2004
Renata Benko, Jelovo 41, Radeče - hči Anja Ramovš
29. 04. 2004
Dušanka Klepej, Huda jama 4, Laško - sin Taj Očko
30. 04. 2004
Nina Podbregar, Partizanska cesta 30, Trbovlje - hči 
Isabella
01.05. 2004
Seluada Bajramovič, Ulica mladih borcev 4, Hrastnik
- sin Alen
Nataša Korpar, Kolonija 1. maja 29, Trbovlje - sin 
Timotej Korpar Žveglič
02.05. 2004
Alenka Kink Pušnik, Gimnazijska cesta 30a, Trbovlje
- hči Ela Pušnik
Dražena Remič, Savinjska cesta 26, Trbovlje - sin Matija
Jurjevič
06. 05. 2004
Edita Ogrizek, Planinska vas 22, Trbovlje - sin Vid Jager 
08. 05. 2004
Danijela Jerman, Jablana 21, Zagorje - hči Karin 
Slavojka Korica, Cesta 9. avgusta 8d, Zagorje - hči Lea 
Mateja Golouh Rotar, Cesta VDV brigade 39, Dol pri 
Hrastniku - hči Petra Rotar
Polona Grabnar, Čolniše 46, Zagorje - hči Lana Stariha

VSEM ISKRENO ČESTITAMO!
v__________________________________________J

trgovina
Saša Pegan s.p.
Kisovec, Rudarska c.3 
Tel.: 03/56-71-303

Cv e tj e, 
darila...

odpiralni čas: 
od pon. do petka 16- 18 

sobota 9-12 
nedelja 10 -12



AKCIJA (0)

HOTEL TROJANE 
RESTAVRACIJA 

* ^ "DIANA"
^ j J □ c nn □ ;

Hom
TROJAME

Ste lačni? Bi uživali? 
Bi radi zaplesali?

OKUSNO, PRIJAZNO, ZABAVNO!

ZAJTRK
NEDELJSKO KOSILO 

DNEVNO KOSILO 
DNEVNI KROŽNIK 

VEČERJA

Čudovita ponudba “a la carte” jedi in pijač! 
Samo v restavraciji DIANA: čisto vsak petkov večer v 

letu 2004 plesna glasba v živo!

Dobrodošli!

Ob petkih in Svetkih od jutra do večera! 

TELEFON - RECEPCIJA: 01-7233-610!

MAJSKI 
SKRITI ZASAVC

'V Tašega majskega skritega Zasavca dodobra pozna velik 
X > del Zasavja, še najbolje pa ga poznajo v Zagorju in na 

Izlakah. Rojenje bil 27.maja 1942 v Colniščah nad Zagorjem. 
Slika, katera spremlja ta tekst, je nastala leta 1947, ko je naš 
skriti Zasavc štel komajda pet let. Nadebudni mladenič je 
osnovno šolo obiskoval v zagorskih Toplicah, pot gaje nato 
vodila v trboveljsko gimnazijo, nakar je eno leto študiral 
biotehniko. Po letu dni se je posvetil študiju medicine. Več 
podatkov o njem pa v naslednji številki.

K

1/05

Oseha na sliki je

KUPON
N

\me in priimek: 
Naslov:. . . . . .

Moji podatki:

N. Telefon:

'jtmffif’ie
Avtobusni promet in turizem, Zagorje d.o.o.

TURISTIČNA AGENCIJA
Informacije in rezervacije: 03/56 55 108, 56 55 112, fax: 03/56 55 104 

E-maii: integral.zagorje@siol.net Internet: http://www.integral-zagorje.si

“TAXI SLUŽBA NON-STOP”
TEL.: 03/56 55 109, 03/56 55 110 

__________ GSM: 041/616 348, 041/633 107__________

APRILSKA SKRITA 
ZASAVČANKA

ODKRILI STE... FANI NOVAK
Naša aprilska skrita Zasavčanka je bila Fani Novak. Našo 

znano salamarko, prvo žensko zmagovalko Zasavčeve 
salamijade, je ugotovilo precejšnje število bralk in bralcev, 
žreb pa je bil naklonjen Slavici Rakib s Ceste 9.avgusta 34 
iz Zagorja, ki bo skupaj s Fani in nami deležna obiska 
Restavracije Diana.

13. veliki traven 2004
2WC



Nov bančni avtomat v
- agencija Komunala

Celje - skladišče
D-Per
6/2004

5000014854,9 COBISS o

Nudi uporabnikom 
še dodaTjis storitve:

• polog gotovine na osebni račun

• plačilo obveznosti s plačilnimi nalogi

• polnjenje kartice za mobilni telefon 
(tudi Vega)

• izbiro pogovornega jezika za tujce

/O
ilu/htJ Žusu jja d.d.,
iiüiiäiu äftllphlJ iJu'JH IjuiiJJüitiiiz Lunte 

Ti'j lu'j'jludju 2ü a, TrL'j '/lju


